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Ρέμμος
590 πρόσφυγες και μετανάστες 

πλέον στην δομή Ασημακοπούλου

Μεσορόπη Παγγαίου 
35χρονος, πατέρας 
ενός παιδιού, έδωσε 
τέλος στη ζωή του

Κελγιώργης
Μουδιασμένη η αγορά – Αναμονή 

αύξησης κίνησης λόγω Black Friday

Λοβέρδος
Αν κερδίσω θα κάνω 

χαιρετισμό ως πρόεδρος του 
ΠΑΣΟΚ

Σελ. 5

Μαζική συμμετοχή 
στο λουκέτο στην 

εστίαση

Ολοκληρώνονται 
οι εργασίες στο νέο 
Δημαρχείο Νέστου
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ΤΙ ΔΕΙΧΝΟΥΝ ΤΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ

ΜΕΣΩ ΔΗΜΟΣΚΟΠΗΣΗΣ

ΟΙ "ΠΛΗΓΕΣ"
ΤΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Γράφει 
ο Γιάννης Μήτσιος

Το τι γίνεται τον τελευ-
ταίο καιρό στο τόξο 
Βαλκανίων, Μαύρης Θά-
λασσας έως τα βόρεια 
στη Βαλτική δεν περι-
γράφεται. Οι εξελίξεις, οι 
ισορροπίες και τα λάθη 
που μπορεί να προκύ-
ψουν μπορεί να αποβούν 
μοιραία για την ειρή-
νη και τη σταθερότητα 
στο μέλλον στην Ευρώ-
πη αλλά και ευρύτερα.
Αλλά ας πάρουμε τα 
πράγματα από την αρχή. 
Το ΝΑΤΟ σχεδίασε και 
υλοποιεί αυτή την περί-
οδο ασκήσεις στη μύτη 
και στην αυλή της Ρω-
σίας που αναπτύσσονται 
στο τόξο, από τα νότια 
στα Βαλκάνια, στη Μαύ-
ρη Θάλασσα-Ουκρανία 
και συνεχίζουν έως την 
Πολωνία και τις Βαλτι-
κές χώρες. Για τη Ρω-
σία θεωρούνται μέγιστη 
πρόκληση που στόχο 
έχουν την ρωσική επι-
κράτεια. Στις ενστάσεις 
των Ρώσων έρχεται να 
προστεθεί και η τελευ-
ταία συμφωνία ΗΠΑ-
Ουκρανίας που για τη 
Ρωσία είναι πρόβα «πο-
λέμου». Οι περισσότερες 
χώρες μέλη του ΝΑΤΟ 
είναι και μέλη στην ΕΕ.

Αυτές τις μέρες πάλι, 
στα Πολωνολευκορωσι-
κά σύνορα ένα μετανα-
στευτικό σκηνικό τύπου 
«Έβρου» εξελίσσεται 
καθημερινά με χιλιάδες 
πρόσφυγες και μετα-
νάστες κυρίως από Μ. 
Ανατολή και Κ. Ασία που 
θέλουν να πάνε στην 
Γερμανία, τη Σουηδία 
και γενικώς στις πλού-
σιες χώρες του βορρά. 
Η Λευκορωσία κατηγο-
ρείται ότι χρησιμοποιεί 
και εργαλειοποιεί τους 
πρόσφυγες ως αντίδρα-
ση στις κυρώσεις που 
υφίσταται από την ΕΕ 
για τον αυταρχισμό και 
τη μη τήρηση δημοκρα-
τικών αρχών από τον 
ηγέτη της, Λουκασένκο.
Στο μέτωπο αυτό η Λευ-
κορωσία ζητά στρατιω-
τικές ενισχύσεις από τη 
Ρωσία και σκοτώνονται 
δύο ρώσοι αλεξιπτω-
τιστές σε ασκήσεις. Η 
Πολωνία ζήτησε τη βο-
ήθεια της Βρετανίας, ως 
σύμμαχοι στο ΝΑΤΟ για 
να κατασκευάσουν τεί-
χος και να στηρίξουν τη 
μεθόριο, αλλά σκέφτε-
ται και την ενεργοποίη-
ση του ΝΑΤΟ με αίτημά 
της, ενώ ένας πολωνός 
στρατιώτης σκοτώθηκε 
από ατύχημα. Στα πολω-
νικά σύνορα δεν υπάρχει 

Frontex (παρότι εδρεύ-
ει στη Βαρσοβία!!) κι 
ούτε δόθηκαν άδειες να 
προσεγγίσουν ΜΚΟ για 
ανθρωπιστική βοήθεια 
αλλά και ΜΜΕ. Η Πολω-
νία μαζί με την Ουγγαρία 
μέχρι πρότινος αποτε-
λούσαν και αποτελούν τα 
«μαύρα» πρόβατα στην 
ΕΕ και για την Πολωνία 
επεβλήθη πρόστιμο ενός 
εκατομμυρίου ευρώ τη 
μέρα και πάγωμα κον-
δυλίων από την Ευρώπη 
λόγω αμφισβήτησης της 
υπεροχής του Ευρω-
παϊκού Δικαίου έναντι 
άρθρων του πολωνικού 
συντάγματος. Για δε το 
προσφυγικό, όταν η Ελ-
λάδα ζητούσε, όλες οι 
χώρες της ΕΕ να πάρουν 
αναλογικά πρόσφυγες 
και μετανάστες, είχε βγει 
και απόφαση από την 
ΕΕ, δεν πήραν ούτε έναν 
αρνούμενοι πεισματικά.
Και ας πάμε και στο ζου-
μί της όλης ιστορίας που 
κατά την άποψή μας εί-
ναι οι ρωσικοί αγωγοί 
που μεταφέρουν φυσικό 
αέριο στην Ευρώπη. Εδώ 
και λίγες εβδομάδες 
λοιπόν, ολοκληρώθηκε 
η κατασκευή του ρω-
σογερμανικού αγωγού 
Nord Stream2, ο οποίος 
θα μεταφέρει 55 δις κυ-
βικά φυσικού αερίου από 
τη Ρωσία πρωτίστως για 
τα γερμανικά νοικοκυριά 
και τις βιομηχανίες αλλά 
και για άλλες ευρωπαϊ-
κές χώρες. Μ’ αυτόν τον 
αγωγό παρακάμπτονται 
στην ουσία οι βαλτικές 
χώρες και η Πολωνία 
αλλά κυρίως και η Ου-
κρανία που θα χάσουν 
δις δολάρια για τη με-
ταφορά ρωσικού αερίου 
προς την Ευρώπη. Μέσω 

της Λευκορωσίας διέρ-
χεται ήδη το 20% του 
ρωσικού αερίου προς 
Ευρώπη. Ήδη είχε προη-
γηθεί ο αγωγός Turkish 
Stream, που μέσω Ρω-
σίας (Μαύρη Θάλασσα) 
–Τουρκίας-Βουλγαρίας 
μπαίνει φυσικό αέριο 
31.5 δις κ.μ, από τα νό-
τια στην Ευρώπη. Με την 
εξάρτηση της Ευρώπης 
στο ρωσικό φυσικό αέ-
ριο περίπου στο 40-45% 
και για πολλές χώρες 
στο 100% αφού κανέ-
νας άλλος προμηθευτής 
δεν μπορεί ακόμα να την 
αντικαταστήσει, τι νόημα 
έχει μια αντιπαράθεση 
μαζί της; Την ώρα μάλι-
στα στην Ευρώπη που 
κρέμονται από τα χείλη 
του Πούτιν, να στείλει κι 
άλλο αέριο, να πέσει η 
τιμή του φυσικού αερίου 
ενόψει και του χειμώνα. 
Ακόμα και το υγροποιη-
μένο αμερικάνικο φυσικό 
αέριο LNG, ταξιδεύει για 
Κίνα και Ασί,α που πλη-
ρώνουν όσο όσο τελευ-
ταία. Ο βόρειος αγωγός 
δεν έχει πιστοποιηθεί 
ακόμα από την Γερμα-
νία. Η Ρωσία ανησυχεί 
ότι η νέα κυβέρνηση στη 
Γερμανία δεν θα είναι 
φιλορωσική ή θα κρατά 
ισορροπίες όπως η απερ-
χόμενη Μέρκελ, που δύο 
φορές πήρε τον Πούτιν 
στο τηλέφωνο την πε-
ρασμένη εβδομάδα να 
παρέμβει για την κρίση 
στα πολωνολευκορωσι-
κά σύνορα και όχι μόνο.
Σαυτό το γεωπολιτικό 
πάζλ χαμένη θα βγει στο 
τέλος η Ευρώπη. Δυ-
στυχώς στην Πολωνία 
ξεκίνησε ο Β΄ΠΠ, από 
την Πολωνία ξεκίνησε 
η πτώση της Σοβιετικής 

Ένωσης και του Ανα-
τολικού Μπλοκ, ελπί-
ζουμε να μην ξεκινήσει 
και η διάλυση της ΕΕ.
Και πριν κλείσουμε ενώ 
αυτά είναι τα γεωπολι-
τικά παιχνίδια των μεγά-
λων στη βόρεια Ευρώπη 
εμείς εδώ στα Βαλκάνια 
έχουμε τον δικό μας «πυ-
ρετό». Οι Βούλγαροι εί-
χαν τρεις εκλογές μέσα 
σε ένα χρόνο, είναι χωρίς 
κυβέρνηση, μπλοκάρουν 
τα Σκόπια στην ένταξη 
στην ΕΕ, με βέτο λόγω 
«μακεδονικής» γλώσσας 
και εθνότητας, που τους 
θεωρούν Βούλγαρους-
Σλαύους. Στα Σκόπια ο 
Ζάεφ είναι πολιτικά πα-
ράλυτος με οριακή πλει-
οψηφία ενός αλβανού 
βουλευτή και τον κρα-
τά πολιτικά ζωντανό ο 
ξένος παράγοντας. Στη 
Βοσνία/Ερζεγοβίνη είναι 

έτοιμοι να το διαλύσουν 
το κράτος που φτιάχθηκε 
με τη συνθήκη του Ντέ-
ιτον, ενώ στη Ρουμανία 
έπεσε η κυβέρνηση και 
έχει εκλογές και είναι σε 
συνεχή πολιτική κρίση. Η 
Αλβανία του Ράμα ονει-
ρεύεται ένωση με Κόσ-
σοβο και εμείς κοντεύου-
με τους 17.000 νεκρούς 
από την πανδημία.

*Ο Γιάννης Μήτσιος είναι 
πολιτικός επιστήμονας, συγ-
γραφέας και διεθνολόγος

Γεωπολιτική «πανδημία» στην Ευρώπη, από τα Βαλκάνια τη Μαύ-
ρη Θάλασσα έως τη Βαλτική

Γράφει ο  Δημήτρης Εμμα-
νουηλίδης

Ο αγώνας για ΨΩΜΙ-
ΠΑΙΔΕΙΑ-ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 

παραμένει· και περιμένει 
τη δικαίωσή του

Σαρανταοχτώ χρόνια 
πέρασαν από την εξέ-

γερση του Πολυτεχνείου 
ενάντια στο δικτατορικό 
καθεστώς που επέβαλαν 
στη χώρα και τον λαό 
μας οι Απριλιανοί πρα-
ξικοπηματίες. Εξέγερση 
που σήμανε την αρχή του 
τέλους για τους δικτάτο-
ρες.

Ένα εφιαλτικό τέλος που 
ο Σεφέρης ως σύγχρο-
νος Τειρεσίας το προοι-
ωνίζει στη δήλωσή του 
τον Μάρτη του ’69: «… 
Όλοι πια το διδάχτηκαν 
και το ξέρουν πως στις 
δικτατορικές καταστά-
σεις η αρχή μπορεί να 

μοιάζει εύκολη, όμως η 
τραγωδία περιμένει ανα-
πότρεπτη στο τέλος…»

Τα τραγικά γεγονότα της 
τουρκικής εισβολής στη 
Μεγαλόνησο τον Ιούλη 
του ’74 δυστυχώς επιβε-
βαίωσαν την προφητεία 
του ποιητή. Ύστερα από 
μισό σχεδόν αιώνα ο Ελ-
ληνισμός μετρά ακόμη 
τις πληγές του ακρωτη-
ριασμού του.

Παράλληλα, μισός σχε-
δόν αιώνας εμπέδωσης 
της δημοκρατίας. Με τα 
πάνω και τα κάτω της…

Η σημερινή μέρα μνήμης 
για τους πρωταγωνιστές 
της εξέγερσης μάς καλεί 
να υπερασπιστούμε το 
τρίπτυχο του αγώνα τους 
για ΨΩΜΙ-ΠΑΙΔΕΙΑ-
ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ. Δυστυχώς, 
τα προτάγματα αυτά στη 
βαθιά ουσία τους παρα-
μένουν και σήμερα επι-
τακτικά ζητούμενα.

Ψωμί, με το φάσμα του 
εφιάλτη της εργασιακής 
ανασφάλειας.

Παιδεία, με το ξεθεμέ-
λιωμα του δημόσιου 
αγαθού της.

Ελευθερία, με την κατ’ 
επίφαση κατάκτησή της, 
τη συνθλιμένη ωστόσο 
μέσα στις μυλόπετρες 
της κυβερνητικής αλαζο-
νείας και μισαλλοδοξίας.

Ο αγώνας για την κατά-
κτησή τους παραμένει 
και περιμένει τη δικαίω-
σή του.

Ο Δημήτρης Εμμανουηλίδης 
είναι τ. βουλευτής Καβάλας 
του ΣΥΡΙΖΑ

Για το Πολυτεχνείο [17 Νοέμβρη 1973-17 Νοέμβρη 2021]
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Δήμος Καβάλας
“Πρασινίζει” ενεργειακά το Κλειστό Κολυμβητήριο Καβάλας

Σημαντικότατη εξοικο-
νόμηση ενέργειας θα 
επιτύχει ο Δήμος Καβά-
λας με το έργο της Ενερ-
γειακής Αναβάθμισης 
του Κλειστού Κολυμ-

βητηρίου, που ενέκρινε 
το μεσημέρι της Τρίτης 
16 Νοεμβρίου 2021, η 
Οικονομική Επιτροπή 
του Δήμου Καβάλας.
Σύμφωνα με τη μελέτη, 

θα επιτευχθεί συνολι-
κή ετήσια εξοικονόμηση 
ενέργειας, για το σύνο-
λο των εγκαταστάσε-
ων του Κολυμβητηρίου, 
της τάξης του 61,5%!
 
Μετά τις παρεμβάσεις, 
θα υπάρξουν ετήσιες μει-
ώσεις στην κατανάλωση 
πρωτογενούς ενέργειας 
κατά 6.470.529 KWh και 
στις εκπομπές αερίων 
του θερμοκηπίου κατά 
1.055,33 ton CO2, ενώ 
το κτήριο θα αναβαθ-
μιστεί από την ενεργει-
ακή κλάση Ε στην Β+.

 Το κύριο έργο 
θα περιλαμβάνει:

– την εγκατάσταση 10 
ηλιακών συλλεκτών, συ-
νολικής επιφάνειας 25 
τ.μ., που θα θερμαίνουν 
2.000 λίτρα νερού για 
τα ντουζ
– την εγκατάσταση 
φωτοβολταϊκού πεδίου 
με 126 πάνελ, συνολι-
κής ισχύος 40 KWp, για 
παραγωγή ηλεκτρικής 
ενέργειας
– τη θερμομόνωση της 
οροφής του χώρου 
άθλησης

– την εγκατάσταση 
αερόψυκτων αντλιών 
θερμότητας για την πα-
ραγωγή ζεστού ή κρύου 
νερού χρήσης και θερ-
μού νερού για το δίκτυο 
των θερμαντικών σωμά-
των στα αποδυτήρια, για 
την θέρμανση, ψύξη και 
αφύγρανση του χώρου 
άθλησης, καθώς και 
για την θέρμανση των 
υδάτινων στοιχείων του 
Κολυμβητηρίου
– την εγκατάσταση θερ-
μοκαλύμματος για την 
πισίνα ολυμπιακών δια-
στάσεων και την πισίνα 

εκμάθησης κολύμβησης
– την αντικατάσταση 
φωτιστικών με νέα τύ-
που LED
– την εγκατάσταση χρο-
νοδιακοπτών και νέων 
κεφαλών ντουζ για την 
μείωση της σπατάλης 
στην κατανάλωση ζε-
στού νερού χρήσης.
–  Προϋπολογισμός: 1,5 
εκ. ευρώ – Χρηματοδό-
τηση: ΕΣΠΑ
– Χρόνος περαίωσης: 7 
μήνες

Τροχαίο μεταξύ φορτηγών στο Χαλκερό
Τροχαίο ατύχημα με-
ταξύ φορτηγών έγινε 
το πρωί της Πέμπτης 
18 Νοεμβρίου 2021 
στην διασταύρωση 
του Χαλκερού Καβά-
λας.

Από το ατύχημα τραυμα-

τίστηκε ελαφριά ο ένας 

οδηγός και μεταφέρθηκε 

με ασθενοφόρο όχημα 

του ΕΚΑΒ στο Νοσοκο-

μείο Καβάλας.

Ρέμμος
590 πρόσφυγες και μετανάστες πλέον στην δομή Ασημακοπούλου
Το σχέδιο της κυβέρνη-
σης αλλά και η υπόσχε-
ση του Υπουργού Μετα-
νάστευσης και Ασύλου 
κ. Νότη Μηταράκη για 
την συνολικότερη απο-
συμφόρηση των δομών 
φιλοξενίας προσφύγων 
και μεταναστών τουλά-
χιστον σε τοπικό επίπεδο 
από ότι φαίνεται αρχίζει 
να εφαρμόζεται.

Πιο συγκεκριμένα ο διοι-
κητής της δομής Ασημα-
κοπούλου κ. Δημήτριος 
Ρέμμος ξεκαθαρίζει πλέ-
ον ότι στην δομή φιλοξε-
νούνται πλέον περίπου 
590 πρόσφυγες και με-
τανάστες, ενώ το προη-
γούμενο χρονικό διάστη-
μα υπήρχαν 1.100 άτομα 
εντός της δομής.

Ταυτοχρόνως ο κύριος 

Ρέμμος τονίζει ότι από 
την ημέρα που ανέλαβε 
την συγκεκριμένη θέση 
κυρίαρχος στόχος του 
ήταν η ειρηνική συνύ-
παρξη των ατόμων που 
φιλοξενούνται εντός της 
δομής με τους μόνιμους 
κατοίκους του Περιγια-
λίου, κάτι το οποίο φά-
νηκε αλλά και άλλαξαν 
και αρκετά θέματα εδώ 
και αρκετό χρονικό διά-

στημα.

Μεταξύ άλλων μάλιστα 
και ο ίδιος χαιρετίζει  
θετικά τα νέα δεδομένα 
αλλά και τα έργα που 
πρόκειται να ακολουθή-
σουν το επόμενο χρονικό 
διάστημα στην περιοχή 
του Περιγιαλίου, έργα 
που πρόκειται να ανα-
βαθμίσουν την περιοχή.

Σύσκεψη για την στήριξη των παιδιών απο το Κέντρο 
Κοινωνικής Πρόνοιας ΑΜ-Θ

Σύσκεψη για την προ-
στασία των ποδιών 
πραγματοποιήθηκε το 
πρωί της Παρασκευής 
19 Νοεμβρίου στο Κέ-
ντρο Κοινωνικώς πρό-
νοιας της Περιφέρειας 
ΑΜ-Θ, παρουσία κοινω-
νικού λειτουργού του Δ. 

Καβάλας και της ΠΕ Κα-
βάλας, εκπροσώπων της 
αστυνομίας, της εισαγγε-
λίας Καβάλας αλλά και 
του ΓΝΚ.

Πριν από την έναρξη της 
σύσκεψης η πρόεδρος 
του κέντρου κοινωνικής 

πρόνοιας, κ.  Αναστασία 
Τζαμπαζλη, σε δηλώσεις 
της ζητά την στήριξη των 
πολιτων για να προσφέ-
ρουν χαμόγελα στα 16 
παιδιά που βρίσκονται 
στην παιδοπολη Καβά-
λας.

Τέλος, η κ. Τζαμπαζλη 
ενημέρωσε ότι ενοψη 
των Χριστουγέννων, θα 
υπάρξουν εκδηλώσεις 
και πρωτοβουλίες ακόμη 
για την ενίσχυση των πο-
διών με ανάγκη.
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Την Τετάρτη 17 Νοεμ-
βρίου ο Αντιπεριφερει-
άρχης Καβάλας Κώστας 
Αντωνιάδης, συνοδευ-
όμενος από τον ειδικό 
συνεργάτη του Περιφε-
ρειάρχη Α.Μ.-Θ Κίμωνα 
Παπαδόπουλο επισκέ-
φτηκε τα
Τενάγη των Φιλίππων 
όπου η Περιφερειακή 
Ενότητα Καβάλας προ-

βαίνει στον καθαρισμό 
της κεντρικής τάφρου 
από τo Παλαιοχώρι προς 
Κοκκινόχωμα, προϋπο-
λογισμού τριακοσίων χι-
λιάδων
(300.000) ευρώ.

Μετά το τέλος της επι-
θεώρησης των εργασι-
ών ο Αντιπεριφερειάρ-
χης Καβάλας Κώστας 

Αντωνιάδης δήλωσε τα 
εξής: «Στεκόμαστε δίπλα 
στους ανθρώπους του 
πρωτογενούς τομέα με 
έργα που «θωρακίζουν» 
τις περιουσίες τους και 
την παραγωγή τους από 
πλημμυρικά φαινόμενα, 
ενώ παράλληλα μειώ-
νουν το κόστος παρα-
γωγής και αυξάνουν την 
παραγωγική ικανότητα. 

Τα αντιπλημμυρικά έργα 
είναι απολύτως απαραί-
τητα λόγω των έντονων 
φαινομένων που είναι 
απόρροια της κλιματικής 
αλλαγής. Υλοποιούμε 
έργα τα οποία στηρίζουν 
θέσεις εργασίας και δι-
αχέουν χρήματα στην 
αγροτική οικονομία».

Ξεκίνησε από την Π.Ε. Καβάλας ο καθαρισμός των Τεναγών 
Φιλίππων από Παλαιοχώρι προς Ελευθερούπολη

Δήμος Παγγαίου
Στο επίκεντρο οι Βρεφονηπιακοί Σταθμοί

Σε εξέλιξη εργασίες 
σε όλους τους Σταθ-
μούς του Δήμου, με 
στόχο την ανακαίνιση, 
τον εκσυχρονισμό των 
κτιρίων, την υγιεινή 
και την ασφάλεια των 
μικρών παιδιών και 
του προσωπικού

Ο Δήμαρχος Παγγαίου, 
Φίλιππος Αναστασιάδης 
επισκέφθηκε σήμερα τον 
Α’ Βρεφονηπιακό Σταθ-

μό Ελευθερούπολης 
μαζί με την πρόεδρο του 
Νομικού Προσώπου του 
Δήμου Παγγαίου, Ζωή 
Απαζίδου προκειμένου 
να ενημερωθούν για την 
εξέλιξη των εργασιών 
που γίνονται σε όλους 
τους Σταθμούς του Δή-
μου, με στόχο την ανα-
καίνιση, τον εκσυχρο-
νισμό των κτιρίων, την 
υγιεινή και την ασφά-
λεια των μικρών παιδιών 

και του προσωπικού.

Το έργο χρηματοδοτείται 
από το πρόγραμμα ΦΙΛΟ-
ΔΗΜΟΣ του Υπουργείου 
Εσωτερικών με ποσό 
μελέτης 500.000 ευρώ.

Ταυτόχρονα στον Βρε-
φονηπιακό Σταθμό 
Ελευθερούπολης εκτε-
λείται έργο ενεργειακής 
αναβάθμισης με θερμο-
μόνωση, εκσυγχρονισμό 
του ηλεκτρομηχανικού 
εξοπλισμού και αλλα-

γή κουφωμάτων, τμήμα 
ενός μεγαλύτερου έρ-
γου ενεργειακής ανα-
βάθμισης κτιρίων Δήμου 
Παγγαίου προϋπολογι-
σμού 2.944.000 ευρώ το 
οποίο χρηματοδοτείται 
από το ΠΕΠ Ανατολικής 

Μακεδονίας και Θράκης.

«Νοιαζόμαστε για τους 
μικρούς μας φίλους, 
χτίζουμε το μέλλον 
μας» το μήνυμα του 
Δημάρχου Παγγαίου.

*Μα rapid test για την είσοδο στους να-
ούς;;;; Ποιος καλέ θα ελέγχει πως γίνονται 
τα τεστ έξω από τους ναούς;;;;; Βατικανό 
γίναμε amigossssss!!!!

**Να αγοράζεις φαϊ, και να σου δίνουν 
δώρο rapid test!!!!! Αξία ανεκτίμητη!!!!

***Άλλοι πληρώνουν για να φύγουν Πολύ 
μακριά από την Ελλάδα και άλλοι πληρώ-
νουν, για να παραμείνουν εσώκλειστοι!!! 
Τελικά το κάστανο ποιος θα το πληρώσει 
amigos;;;;;

Μικρογραφίες

Εγκατάσταση απινι-
δωτών και συστημά-
των τηλεϊατρικής σε 
Αγροτικά Ιατρεία-Αρ-
χίζει και η δια ζώσης 
εκπαίδευση εθελο-

ντών από το ΕΚΑΒ-
Παράρτημα Καβάλας 
στη Βασική Υποστήρι-
ξη της Ζωής

ΟΔήμος Παγγαίου θέ-

τει ως προτεραιότητα 
την ανθρώπινη ζωή και 
δη των κατοίκων χω-
ριών και οικισμών του 
Δήμου. Συγκεκριμένα, 
μέσω του προγράμματος 
MED4ALL, έχει προβεί 
στην εγκατάσταση απι-
νιδωτών στα Αγροτικά 
Ιατρεία:
• Ποδοχωρίου
• Μουσθένης
• Αυλής
• Ελαιοχωρίου
• Παλαιοχωρίου

Παράλληλα, τοποθετή-
θηκαν και δύο συστήμα-

τα τηλεϊατρικής:
• Στο Αγροτικό Ιατρείο 

Νέας Περάμου
• Στο Αγροτικό Ιατρείο 

Νικήσιανης

Η τοποθέτηση απινιδω-
τών θα συνεχισθεί και σε 
αλλά αγροτικά Ιατρεία, 
καθώς ο Δήμος προβαί-
νει άμεσα στην παραλα-
βή ακόμη 5 απινιδωτών 
από το ίδιο πρόγραμμα 
εντός των επόμενων 
ημερών, ενώ δημοσιεύ-
θηκαν στον Εθνικό Χάρ-
τη Απινιδωτών οι 5 Απι-
νιδωτές των Αγροτικών 

Ιατρείων.

Ταυτόχρονα, αρχίζει η 
δια ζώσης εκπαίδευ-
ση εθελοντών από το 
ΕΚΑΒ-Παράρτημα Κα-
βάλας στη Βασική Υπο-
στήριξη της Ζωής, το 
Σάββατο 20 Νοεμβρίου 
2021 στο Αμφιθέατρο 
«Φρίξος Παπαχρηστί-
δης» στην Ελευθερού-
πολη. Εκπαιδευόμενοι 
σε πρώτη φάση θα είναι 
20-25 δημότες-μόνιμοι 
κάτοικοι των χωριών 
που έχουν εγκατασταθεί 
οι απινιδωτές, ώστε να 

δημιουργηθεί ένα δίκτυο 
ενεργών εθελοντών σε 
όλη την έκταση του Δή-
μου. Συμμετέχοντες είναι 
μέλη τοπικών συμβουλί-
ων, εκπρόσωποι αθλη-
τικών και πολιτιστικών 
σωματείων, αλλά και 
ενεργοί πολίτες.

«Γιατί για εμάς, πάνω 
από όλα είναι η ασφά-
λεια και η υγεία των δη-
μοτών μας», αναφέρει 
στο μήνυμά του ο Δή-
μαρχος Παγγαίου, Φίλιπ-
πος Αναστασιάδης.

Δήμος Παγγαίου
Μια πράξη που σώζει ζωές



Στο επίκεντρο οι χρη-
ματοδοτήσεις των 
μελετών τις οποίες 
υπέβαλε η ΔΕΥΑΝ για 
την ύδρευση της Κε-
ραμωτής και την τη-
λεμετρία-Ποια έργα 
αφορούν

Στον Δήμο Νέστου βρέ-
θηκε ο Περιφερειάρχης 
ΑΜ-Θ, Χρήστος Μέτι-
ος, όπου συναντήθηκε 
με τον Δήμαρχο, Σάββα 
Μιχαηλίδη για θέματα 
τα οποία αφορούν τον 
Δήμο.

Ειδικότερα, στη σύσκε-
ψη ανακοινώθηκαν οι 
χρηματοδοτήσεις ύψους 
2.200.000 εκ. ευρώ και 
1.500.000 εκ. ευρώ από 
το ΕΣΠΑ, όπου αφορούν 
στην έγκριση χρηματο-
δότησης των μελετών 
που υπέβαλε η ΔΕΥΑΝ 
στη σχετική πρόσκληση 
τον Ιούνιο του 2020 για 
την Ύδρευση Κεραμωτής 
και την τηλεμετρία. Τα 
έργα που χρηματοδοτεί 
η Περιφέρεια θα πραγ-
ματοποιηθούν από τη 
ΔΕΥΑ Νέστου.

Πρόκειται για έργα τα 

οποία θα επιλύσουν χρο-
νίζοντα προβλήματα των 
οικισμών Κεραμωτής-
Χαϊδευτού-Μοναστη-
ρακίου, διασφαλίζοντας 
επάρκεια πόσιμου νερού 
σε μία ραγδαία αναπτυσ-
σόμενη τουριστική περι-
οχή.

Κατά τη διάρκεια της συ-
νάντησης ο Δήμαρχος 
Νέστου έθεσε όλα τα ζη-
τήματα που αφορούν στο 
σχεδιασμό του αναπτυξι-
ακού προγραμματισμού 
στον κ. Περιφερειάρχη, ο 
οποίος ανακοίνωσε την 
πρόθεση  επισκέψεων 
με υπηρεσιακούς παρά-
γοντες για πραγματο-
ποίηση τεχνικών συνα-
ντήσεων με  υπηρεσίες 
των Δήμων στο πλαίσιο 
προγραμματισμού του 
νέου ΕΣΠΑ και εξέφρασε 
το ενδιαφέρον του για 
τα θέματα που αφορούν 
τον ΔήμοΝέστου, αλλά 
και την πρόθεση για την 
επίλυσή τους.

Στη συνάντηση τον Πε-

ριφερειάρχη κ. Μέτιο 
συνόδευαν ο Χωρικός 
Αντ/ρχης κ. Αντωνιάδης, 
ο Θεματικός Αντ/ρχης 
Ανάπτυξης κ. Σιμιτσής, ο 
Περιφερειακός Σύμβου-
λος κ. Πολίτης, ο Αντ/αρ-
χής Αλιευτικής Πολιτικής 
κ. Καραγιώργης, ο Πε-
ριφερειακός Σύμβουλος 

κ. Γάκης και ο  Ειδικός 
Σύμβουλος κ. Παπαδό-
πουλος.

Από τον Δήμο παραβρέ-
θηκαν ο Γενικός Γραμμα-
τέας κ. Ιορδανίδης, ο Δ/
ντής ΔΕΥΑΝ κ. Κάλφας, 
ο ειδικός συνεργάτης κ. 
Παπαδόπουλος, ο Χωρι-

κός Αντ/ρχος Κεραμωτής 
κ. Βλάχος ο πρόεδρος 
της Τοπικής Κοινότη-
τας κ. Δουκαλιάνος και 
οι Αντ/ρχοι Τεχνικών 
Υπηρεσιών και έργων κ. 
Πουταχίδης, κ. Χιώτης 
και κ. Κιοτζένης.

ΑΝΑΛΥΤΗΣ 5ΝΕΣΤΟΣinfo@enachannel.gr

Συνάντηση του Περιφερειάρχη ΑΜ-Θ με τον Δήμαρχο Νέστου

Δευτέρα 22 Νοεμβρίου 2021

Ολοκληρώνονται οι εργασίες στο νέο Δημαρχείο Νέστου
Η ολοκλήρωση των υπο-
δομών στο Νέο Δημαρ-
χείο συνεχίζεται με την 
διαμόρφωση του αύλει-
ου χώρου  και την δημι-
ουργία στεγάστρων για 
τα οχήματα του Δήμου.
Μέσα στο επόμενο δι-
άστημα θα έχουν ολο-
κληρωθεί οι εργασίες 
αναβάθμισης του τρίτου 
κτηρίου, όπου θα στε-
γάζονται οι Υπηρεσίες 
Καθαριότητας και Πρα-
σίνου, το μηχανουργείο 
και το μηχανοστάσιο.
Ο Δήμος Νέστου δη-
μιουργεί ένα νέο συ-
γκρότημα, στο οποίο οι 

Δημότες μας θα έχουν 
καλύτερες υπηρεσίες, 
αλλά και το προσωπικό 
του Δήμου θα λειτουργεί 
ακόμα καλύτερα με την 
υποστήριξη που παρέ-
χουν οι υποδομές αυτές, 
όπως και ο νέος στόλος 
των μηχανημάτων και 
οχημάτων που προμη-
θεύτηκαν γι’αυτό τον 
σκοπό.
Ο Δήμαρχος Νέστου το-
νίζει ότι ”Η προσπάθεια 
για την βελτίωση των 
αναγκών της καθημερι-
νότητας συνεχίζεται.”

6 νέα σύγχρονα οχήματα στον στόλο της Υπηρεσίας 
Καθαριότητας και Περιβάλλοντος

Η προμήθεια τους έγι-
νε με τη διαμεσολάβη-
ση του Δικτύου Κοι-
νωνικής Αλληλεγγύης 
& Αρωγής του ΤΑΠ 
και είναι συνολικής 
αξίας 596.000 ευρώ

Με 6 σύγχρονα οχήμα-
τα ενισχύθηκε η Δημο-
τική Αρχή Νέστου, στο 
πλαίσιο προμήθειας μιας 

σειράς νέων ενεργειακά 
αποδοτικών οχημάτων 
χαμηλών ρύπων, που θα 
ενισχύσουν τον στόλο 
της Υπηρεσίας Καθαριό-
τητας και Περιβάλλοντος 
του Δήμου.

Συγκεκριμένα πρόκει-
ται για έξι νέα οχήματα 
όπου προμηθεύτηκαν 
με την διαμεσολάβηση 

του Δικτύου Κοινωνικής 
Αλληλεγγύης & Αρωγής 
από τον ΤΑΠ, συνολικής 
αξίας 596.000 ευρώ, εκ 
των οποίων τρία απορ-
ριμματοφόρα με σύ-
στημα συμπίεσης τύπου 
πρέσας χωρητικότητας 
16 κυβικών μέτρων, με 
το ένα από αυτά να δια-
θέτει και ενσωματωμένη 
χοάνη υποδοχής απορ-

ριμμάτων, έναν μικρό εκ-
σκαφεά – φορτωτή, έναν 
γεωργικό ελκυστήρα 
και μία υδραυλική βρα-
χόσφυρα. Τη νέα αυτή 
προμήθεια επιθεώρησε ο 
Δήμαρχος Νέστου Σάβ-
βας Μιχαηλίδης, παρου-
σία του Αντιδημάρχου 
Καθαριότητας Αλέξαν-
δρου Πουταχίδη.
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Ιστορικές αφηγήσεις
Τα πετρέλαια στην Καβάλα και άλλες ..ιστορίες
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Βλέποντας τις φωτογραφί-
ες από την πορεία στην Κα-
βάλα για την επέτειο τιμής 
στο Πολυτεχνείο ..στάθηκα 
στους εργαζόμενους στα 
Πετρέλαια . Αφορμή για 
μια μικρή , συνάμα ιστο-
ρική αναφορά στο χρονι-
κό εξόρυξης και εκμετάλ-
λευσης των πετρελαίων 
στην περιοχή μας. Από την 
εποχή της ..Γερμανικής πα-
ρουσίας στην Ελλάδα , το 
1941, “ακούγονταν” ότι 
υπάρχει πετρέλαιο εδώ .., 
όμως οι πρώτες αποφά-
σεις για έρευνες πετρελαί-
ου στο Αιγαίο δημοσιεύθη-
καν στην Εφημερίδα της 
Κυβέρνησης το 1961. 

Το 1969 η Αθήνα υπο-

γράφει συμφωνία με τη 
νεοσύστατη αμερικανι-
κή εταιρεία Oceanic 
Explorations για την 
έρευνα στην περιοχή. 

Πριν πενήντα χρόνια το 
1971 έγινε η πρώτη γε-
ώτρηση σε απόσταση 20 
χιλιομέτρων νοτίως της 
Καβάλας , χωρίς επιτυχία. 
Δύο άλλες γεωτρήσεις, 
που έγιναν δυτικά της Θά-
σου το 1972 και το 1973, 
οδήγησαν στην ανακάλυ-
ψη κοιτάσματος, που όμως 
κρίθηκε μη οικονομικά  εκ-
μεταλλεύσιμο. Η τέταρτη 
γεώτρηση ξεκίνησε το 
φθινόπωρο του 1973 
και ολοκληρώθηκε τον 
Φεβρουάριο του 1974. 
Με αυτήν ανακαλύφθηκε 
το κοίτασμα Πρίνος Ι. 

Τον Αύγουστο του 1976 
η Καναδική DENISON 
MINES εξαγοράζει το πο-
σοστό της OCEANIC. Το 
Δεκέμβριο του ίδιου έτους 

Ιδρύεται η Εταιρεία Πε-
τρελαίων Βορείου Αιγαί-
ου NAPC (North Aegean 
Petroleum Company) ως 
εντολοδόχος των δραστη-
ριοτήτων της DENISON 
στην Ελλάδα. Οι εγκατα-
στάσεις σε στεριά και θά-
λασσα έχουν ήδη ξεκινήσει 
να κατασκευάζονται . Οι 
υποθαλάσσιοι αγωγοί 
θα μεταφέρουν το πε-
τρέλαιο και το φυσικό 
αέριο στις εγκαταστά-
σεις της Νέας Καρβάλης, 
ενώ τρεις πλατφόρμες 
πετρελαίου και μια φυ-
σικού αερίου είναι έτοι-
μες για εγκατάσταση.

 Η παραγωγή υδρογο-
νανθράκων ξεκινάει κα-

νονικά το 1981 και τα 
εγκαίνια της λειτουρ-
γίας γίνονται από τον 
τότε Πρόεδρο της Δη-
μοκρατίας Κωνσταντίνο 
Καραμανλή.

Τον Μάιο του 1998 απο-
χώρησε οριστικά η κοινο-
πραξία των ξένων εται-
ρειών (N.A.P.C.) και οι 
εγκαταστάσεις, βάσει της 
αρχικής συμφωνίας, πε-
ριήλθαν στην κυριότητα 
του Ελληνικού Δημοσίου. 
Το Νοέμβριο του 1999 
ιδρύθηκε η ΚΑΒΑΛΑ OIL 
Α.Ε. (67% ΕΥΡΩΤΕΧΝΙ-
ΚΗ και 33% ΣΥΝΕΤΑΙΡΙ-
ΣΜΟΣΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ) 
με το Νόμο - σύμβαση 
2779/99.

Το 2001 ανακαλύπτεται το 
κοίτασμα όξινου πετρελαί-
ου του «Έψιλον» με ερευ-
νητική γεώτρηση 4 χλμ., 
δυτικά του Πρίνου. Η ανα-
κάλυψη επιβεβαιώνεται 

το 2002 με την γεώτρηση 
«Έψιλον-1Α».

Σήμερα 2021 τα πετρέ-
λαια και η εύρυθμη λει-
τουργία τους είναι ξανά 
στην πρώτη γραμμή της 
επικαιρότητας.

ΙΣΤΟΡΙΚΕΣ ΑΦΗΓΗΣΕΙΣ

Ιστορικές αφηγήσεις από 
την Καβάλα, ψηφίδα – ψη-
φίδα συνθέτουμε την ιστο-
ρία της πόλης. Στην Καβά-
λα οι Ένοπλες δυνάμεις και 
συγκεκριμένα  ο Στρατός 
είχε διαχρονικά στην κα-
τοχή του τρία στρατόπε-
δα αυτό στον Άγιο Λουκά 
«Λοχαγού Καρακώστα» 
που είναι σήμερα η διοί-
κηση της 20ης  Μεραρχίας 
Τεθωρακισμένων και ήταν 
μέχρι το καλοκαίρι του 
2004 η έδρα της, ,11ης 
Μεραρχίας Πεζικού και τα 
στρατόπεδα «Κωτσάλου» 
και «Ασημακοπούλου» 
στην περιοχή του Περι-
γιαλίου. Τα στρατόπεδα 
δημιουργήθηκαν στις δε-
καετίες 1920 και 1930 με 
πρώτο αυτό του «Ασημα-
κοπούλου» το1924 και στη 
συνέχεια αυτό του «Κω-
τσάλου»-1937 και «Καρα-
κώστα» το 1938.

Η ΣΤΕΓΗ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ

Πριν 40 χρόνια το  1981, 
στη Νέα Καρβάλη , η 
νεολαία του χωριού, βα-
δίζοντας στα βήματα πα-
λαιότερων συλλόγων, και 
μάλιστα της Φιλεκπαι-
δευτικής Αδελφότητος "Η 
Νανζιανζός" που υπήρχε 
απ΄ το 1884 στην Κων-
σταντινούπολη, ιδρύουν τη 
Στέγη Πολιτισμού που έχει 
ως στόχο την πολιτιστική 
ανάπτυξη και τη βελτίωση 
της ζωής των Καρβαλιω-
τών. 

Ένα από τα πρώτα μελήμα-
τά τους ήταν να συλλέξουν 
όσο το δυνατόν περισσό-
τερα κομμάτια του παρελ-
θόντος, που τα χνάρια του 
άρχισαν να σβήνουν στο 
διάβα του χρόνου. Δεν 
είχε σβήσει όμως η καπ-
παδοκική οντότητα των 
ανθρώπων. Προσπάθησαν, 
να διασώσουν τα ιστο-
ρικά-θρησκευτικά απο-
μεινάρια της γενέτειράς 
τους, για να αναδείξουν 
τα δημιουργήματα και τα 
πολιτισμικά δεδομένα της 
Καππαδοκίας. ΄Άρχισαν να 
συλλέγουν μεγάλο αριθμό 
αντικειμένων, εγγράφων, 
βιβλίων, φωτογραφιών, εκ-
κλησιαστικών εικόνων, πα-

ραδοσιακών φορεσιών, και 
το 1989 βάζουν το θεμέ-
λιο λίθο του Ιστορικού και 
Εθνολογικού Μουσείου 
του Ελληνοκαππαδοκι-
κού Πολιτισμού, το οποίο 
ολοκληρώθηκε και εγκαι-
νιάστηκε στις 26 Μαρτίου 
1995.

ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ ΙΣΤΟΡΙΕΣ

Τον Δεκέμβριο μήνα κλεί-
νουν δέκα χρόνια από 
τον θάνατο του Λευτέ-
ρη Αθανασιάδη . αείμνη-
στος Δήμαρχος Καβάλας 
είχε εκλεγεί στις εκλογές 
του 1982. Πρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου 
εκλέχθηκε, τότε,  ο Δικη-
γόρος Γιώργος Γκόλνας. 
Ο Γιώργος Γκόλνας είναι ο 
μακροβιότερος πρόεδρος 
του Συμβουλίου στην δια-
χρονική ιστορία του Δήμου 
Καβάλας, άσκησε τα κα-
θήκοντα του μέχρι το τέ-
λος του 1998. (Δημοτικός 
σύμβουλος από το 1983 
– 2006, ήταν υποψήφιος 
Δήμαρχος στις εκλογές 
του 2002 και υποψήφιος 
Βουλευτής με το ΠΑΣΟΚ 
στις εκλογές τον Σεπτέμ-
βριο του 1996). Στις εκλο-
γές του 1998 Δήμαρχος 
εξελέγη ο Στάθης Ερι-
φυλλίδης, στις Δημαιρε-
σίες του 1999 πρόεδρος 
του Συμβουλίου εξελέγη ο 
απόστρατος αξιωματικός 
του Στρατού Νικόλαος 
Μαυρίδης. Αντιπρόεδρος 
του Δημοτικού Συμβουλί-
ου εξελέγη ο Γιάννης Κα-
ρυπίδης και γραμματέας 
η αείμνηστη Θωμαή Παρ-
τσώλη. Στην διετία 2000 – 
2002 πρόεδρος του Δημο-
τικού Συμβουλίου εξελέγη 
ο Αχιλλέας Καραγκιοζό-
πουλος ( είχε διατελέσει 
Βουλευτής την περίοδο 
1990 – 1993 και υποψή-
φιος το 1989  το 1993 και 
το 2004). Στις δημαιρεσί-
ες του 2003 (Δήμαρχος 
από τις εκλογές του 2002 
είχε επανεκλεγεί ο Στάθης 
Εριφυλλίδης) πρόεδρος 
του Δημοτικού Συμβου-
λίου εξελέγη ο Νικόλα-
ος Μαυρίδης , ο οποίος 
άσκησε τα καθήκοντα του 
μέχρι το τέλος του 2006.  
Στις εκλογές του 2006 
Δήμαρχος από τις εκλογές 
του Οκτωβρίου εξελέγη ο 
Δικηγόρος Κωστής Σι-
μιτσής . Οι Δημαιρεσίες 
είχαν γίνει τον Ιανουάριο 
του 2007 και πρόεδρος 
του Δημοτικού συμβουλί-
ου εξελέγη ο Δικηγόρος 
Παύλος Γεωργιάδης και 
Αντιπρόεδρος ο επίσης 
Δικηγόρος Γιώργος Κλει-

τσίωτης από τη αντιπολί-
τευση  όπως προέβλεπε ο 
Δημοτικός Κώδικας. Στην 
δεύτερη δημαρχιακή θη-
τεία του Κωστή Σιμιτσή , 
πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου ήταν η Άννα 
Σπανδώνη. Στην πεντα-
ετή θητεία της Δήμητρας 
Τσανάκα, πρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου 
ήταν ο Γιώργος Γραμμένος 
. Στην μέχρι τώρα θητεία 
του Θόδωρου Μουριάδη 
πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου είναι ο Κώ-
στας Πεφάνης.

ΔΗΜΟΨΗΦΙΣΜΑ 

Στην χώρα μας δημοψή-
φισμα για το πολίτευμα  

έγινε τον Δεκέμβριο του 
1974. Στην Καβάλα υπέρ 
της Αβασίλευτης δημο-
κρατίας ψήφισαν 21645 
πολίτες και υπέρ της βα-
σιλευομένης Δημοκρα-
τίας ψήφισαν 3634  . 
Στο σύνολο του Νομού η 
αβασίλευτη συγκέντρωσε 
58.189 ψήφους (ποσοστό 
73,56%) και βασιλευόμενη 
δημοκρατία συγκέντρωσε 
20921 ψήφους (ποσοστό 
26,44%). 

ΟΙ ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ

Το ερευνητικό σκάφος 
VOTENGO της Αμε-
ρικανικής Εταιρείας 
DENNISSON στο Λιμάνι 
της Καβάλας , αλλά και 
ανοιχτά του Πρίνου . Εί-
ναι στα μέσα της δεκαετί-
ας του 1970 και οι έρευ-
νες για πετρέλαιο στον 
κόλπο της Καβάλας και 
ειδικά στον Πρίνο είχαν 
ήδη ξεκινήσει από τα τέλη 
της δεκαετίας του 1960. 
Αμερικανοί αλλά και Κανα-
δοί έχουν τα δικαιώματα 
των ερευνών αλλά και της 
εκμετάλλευσης. Τεχνικοί 
, επιστήμονες διοικητικά 
στελέχη έρχονται στην Κα-
βάλα για τις έρευνες αλλά 
και την γεώτρηση που ακο-
λουθεί. Τα μηνύματα είναι 

θετικά, όπως και τα τεστ 
καύσεως του πετρελαίου. 
Μια νέα εποχή ξεκινά για 
την περιοχή μας αλλά και 
την χώρα. Στις άλλες φω-
τογραφίες οι εγκαταστά-
σεις στον Πρίνο αλλά και 
τα πρωτοσέλιδα εφημερί-
δων  του πανελλαδικού 
τύπου της εποχής, όπως 
και η Στέγη Πολιτισμού 
Νέας Καρβάλης.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Ο Ιεράρχης του Οι-
κουμενικού Πατριαρ-
χείου επισκέφτηκε το 
νησί και πραγματο-
ποίησε ομιλία για τη 
συμπλήρωση 30 ετών 
Πατριαρχίας του Οι-
κουμενικού Πατριάρ-
χη κ.κ. Βαρθολομαίου

ΤΤο νησί στης Θάσου 
επισκέφτηκε την Κυρια-
κή 14 Νοεμβρίου 2021 ο 
Ιεράρχης του Οικουμενι-
κού Πατριαρχείου Σεβα-
σμιότατος Μητροπολίτης 
Σηλυβρίας κ. Μάξιμος. 
Κατά την παρουσία του, 
το πρωί της Κυριακής 
χοροστάτησε στην Αρχι-

ερατική Θεία Λειτουργία 
που τελέστηκε στον Ιερό 
Ναό Κοιμήσεως Θεοτό-
κου Παναγίας Θάσου, 
ενώ μετά το πέρας της 
πραγματοποίησε Ομιλία 
στον προαύλιο χώρο του 
Ιερού Ναού με θέμα την 
συμπλήρωση 30 ετών 
Πατριαρχίας του Οι-
κουμενικού Πατριάρχη 
κ.κ. Βαρθολομαίου και 
αναφορές στην περιοχή 
της Ανατολικής Θράκης 
ως αλησμόνητη πατρί-
δα του Ελληνισμού, στα 
πλαίσια εκδήλωσης που 
διοργανώθηκε υπό την 
αιγίδα του Δήμου Θά-
σου από το Θασιακό 

Σύλλογο Μικράς Ασίας 
και Ανατολικής Θρά-
κης «Ο Άγιος Ιωάννης».

Το πρωί της Δευτέρας 
15 Νοεμβρίου 2021 
ο Δήμαρχος Θάσου 
Λευτέρης Κυριακίδης 
υποδέχθηκε το Σεβα-
σμιότατο Μητροπολίτη 
Σηλυβρίας κ. Μάξιμο 
στο Γραφείο του όπου 
συζήτησαν ζητήματα της 
Ορθοδόξου Εκκλησίας.

Μετά το πέρας της συ-
νάντησης, ο Δήμαρ-
χος Θάσου δήλωσε:

«Αποτελεί ιδιαίτερη τιμή 

για το Δήμο Θάσου και 
για όλους τους Θάσιους 
η παρουσία στη Θάσο 
του Σεβασμιότατου Μη-

τροπολίτη Σηλυβρίας 
κ. Μάξιμου. Ο μειλίχι-
ος αλλά και μεστός λό-
γος του Σεβασμιοτάτου 

μας δίδαξε και άγγι-
ξε τις καρδιές όλων».

Ο Μητροπολίτης Σηλυβρίας Μάξιμος άγγιξε τις καρδιές των 
πιστών στη Θάσο

Την ώρα που η κυβέρνη-
ση παρουσιάζει τον ανα-
γκαίο εμβολιασμό ως πα-
νάκεια για την ανάσχεση 
της πανδημίας θέλοντας 
να κρύψει τις ευθύνες 
της για την απουσία 
ουσιαστικών μέτρων 
προστασίας του λαού.

Την ώρα που η Θάσος 
μαστίζεται από τον κο-
ρονοιό, έχουν κλείσει 
σχεδόν τα αγροτικά 
ιατρεία, ζητάνε να πά-
ρουν γιατρούς από το 
Κέντρο Υγείας Θάσου 
για το νοσοκομείο Κα-
βάλας, παραμένουν στο 
Κέντρο Υγείας οι σοβα-
ρές ελλείψεις σε για-
τρούς και νοσηλευτικό 
προσωπικό, σε μέσα 
ατομικής προστασίας, 
με 4 στολές καλούνται 
γιατροί και νοσηλευτικό 
προσωπικό να αντιμετω-
πίσουν την κατάσταση.

Η μονάδα τεχνητού νε-
φρού, ένα πάγιο αίτη-

μα του λαού της Θάσου 
σκοντάφτει στην προτε-
ραιότητες της κυβέρνη-
σης για την ενίσχυση των 
επιχειρηματικών ομίλων 
και των εξοπλισμών
που δεν έχουν καμία 
σχέση με την άμυνα της 
χώρας αλλά με τους 
ανταγωνισμούς μεταξύ 
κρατών. Η γραμμή Πρί-
νου- Καβάλας χρόνο με 
τον χρόνο υποβαθμίζε-
ται, ακόμη και τα δρομο-
λόγια που δηλώνονται 
από τις Ν .Εταιρείες και 
συναποφασίζονται με το 
ΥΕΝ ορισμένα από αυτά 
μένουν ανεκτέλεστα και 
χρειάζεται αγώνας δρό-
μου πολλές ώρες για να 
φτάσει ένας ασθενείς 
μέσο Κεραμωτής στην 
Καβάλα. Η κατάσταση 
γίνεται ακόμη χειρότερη 
μετά το πέρας των δρο-
μολόγιων, όπου 6-7 ήμε-
ρες το μήνα δεν υπάρχει 
βάρδια πλοίου επιφυλα-
κής για διακομιδές ασθε-
νών στο νοσοκομείο Κα-

βάλας, γιατί ο ένας από 
τους τρεις πλοιοκτήτες 
που εκμεταλλεύονται 
τις πορθμειακές γραμ-
μές του νησιού, αρνείται 
να βάλει βάρδια πλοίου 
επιφυλακής για διακο-
μιδή ασθενών, με απο-
τέλεσμα να κινδυνεύ-
ουν ανθρώπινες ζωές.

Επίσης και οι υπόλοιπες 
υπηρεσίες του νησιού εί-
ναι υποβαθμισμένες και 
άλλες έχουν κλίσει λόγο 
έλλειψη προσωπικού, 
χαρακτηριστική είναι 
η περίπτωση στον ΔΕ-
ΔΗΕ που ο υπάλληλος 
απουσιάζει για λόγους 
υγείας και ο ΔΕΔΗΕ εί-
ναι κλειστός καιρό τώρα 
. Τεράστιες οι ευθύνες 
του ΔΗΜΟΥ ΘΑΣΟΥ που 
κάνει ότι δεν βλέπει δεν 
ακούει τίποτε για όλα 
αυτά τα ζητήματα την 
ώρα που ο λαός της 
Θάσου βογκά από την 
άγρια αντιλαϊκή πολιτική.

Για αυτά τα ζητήματα 
και για πολλά αλλά, δεν 
αισθάνεται την ανάγκη 
το αστικό κράτος, η κυ-
βέρνηση, η Τοπική Διοί-
κηση, οι βουλευτές του 
νομού, να αναλάβουν 
την πολιτική εύθηνη για 
αυτήν την απαράδεκτη 
κατάσταση που επικρα-
τεί σε βάρος του λαού 
της Θάσου από όλες τις 
κυβερνήσεις και να πα-
ρέμβουν για την επίλυση 
αυτών των χρόνιων και 
οξυμένων προβλημάτων.

Το ΥΕΝ το Λιμεναρχείο 

και οι εισαγγελείς δεν 
βρίσκουν κανένα λόγο 
να παρέμβουν για την 
έλλειψη πλοίου επιφυ-
λακής, τα ανεκτέλεστα 
δρομολόγια και στις 
δυο γραμμές του νησιού 
Πρίνο-Καβάλα και Λιμέ-
να-Κεραμωτή, την ωμή 
παραβίαση των ΣΣΕ των 
ναυτεργατών, τις συνδι-
καλιστικές ελευθερίες, το 
δικαίωμα της απεργίας .

Δεν πήρε καμία θέση η 
λιμενική αρχή της Θάσου 
όταν μπροστά στα μάτια 
όλων μας την ημέρα της 
απεργίας 11 Νοέμβρη 
ζητούσε ο πλοίαρχος του 
πλοίου Άγιος Αθανάσιος 
από το πλήρωμα ατο-
μικές δηλώσεις!!! ποιος 
απεργεί και ποιος όχι.

Βρήκαν όμως πολλούς 
λόγους, προκειμένου 
να υπηρετήσουν τα 
κέρδη των πλοιοκτη-
τών, να απειλούν να 
«φορτώσουν» όλον τον 
ποινικό κώδικα σε βά-
ρος ναυτεργατών άλ-
λων εργαζομένων και
συνταξιούχων γιατί 
συμμετείχαν στην περι-
φρούρηση της απεργί-
ας και στην συμπαρά-
σταση του αγώνα των 
ναυτεργατών και των 
δίκαιων αιτημάτων τους.

Αυτή είναι δημοκρατία 
τους, οι δημοκρατικές 
ελευθερίες σταματάνε 
έξω από τους καταπέλ-
τες των πλοίων, έξω 
από στις πύλες των ερ-
γοστασίων. Το κράτος, 

οι θεσμοί τα πάντα στην 
υπηρεσία των εφοπλι-
στών του κεφαλαίου. Τα 
δικαιώματα του λαού, 
από το δικαίωμα στην 
προστασία της Υγείας 
της Παιδείας, τις ανά-
γκες της απρόσκοπτης 
μετακίνησης, τα εργα-
σιακά δικαιώματα, το 
δικαίωμα να υπερασπι-
ζόμαστε τα δικαιώματα 
μας αγωνιστικά, σκοντά-
φτουν στο κέρδος των 
πλοιοκτητών και μας 
«φορτώνουν» όλον τον 
ποινικό κώδικα προκεί-
μενου να μας τρομοκρα-
τήσουν για να διασφα-
λίσουν τα κέρδη τους.

Σήμερα οι εργαζόμε-
νοι, τα συνδικάτα είναι 
αντιμέτωποι με τους 
νόμους της ΝΔ-ΣΥΡΙΖΑ 
που θέλουν να καταργή-
σουν το δικαίωμα στην 
απεργία, στην συνδικα-
λιστική οργάνωση να 
βάλουν στο γύψο τους 
εργατικούς αγώνες. Με 
τον νόμο-έκτρωμα Χα-
τζιδάκι θέλουν να στεί-
λουν την εργατική τάξη 
στον μεσαίωνα για να 
διασφαλίσουν τα κέρδη 
επιχειρηματικών ομίλων.
Οι ναυτεργάτες στις 
πορθμειακές γραμμές 
Θάσου-Καβάλας έκαναν 
ένα αποφασιστικό βήμα 
με την συμμετοχή τους 
στην πανελλαδική απερ-
γία 11 Νοέμβρη ενά-
ντια στην κυβερνητική 
αντεργατική- αντιλαϊκή 
πολιτική. Εκφράστηκε η 
έμπρακτη αλληλεγγύη 
από άλλους εργαζόμε-

νους και συνταξιούχους, 
είναι ανάγκη αυτή η 
αλληλεγγύη να συνεχι-
στεί και να διευρυνθεί 
το επόμενο διάστημα, ο 
αγώνας των ναυτεργα-
τών μας αφορά όλους .

Οι ναυτεργάτες πρέπει να 
δυναμώσουν την πάλη 
τους σε κάθε πλοίο της 
πορθμειακής γραμμής 
να συσπειρωθούν στο 
σωματείο και να δώσουν 
πιο αποφασιστικά την 
μάχη για την υπεράσπιση 
των δικαιωμάτων τους.

Τίποτε δεν κερδίζεται 
χωρίς την διαρκή πάλη, 
την ταξική αλληλεγγύη. 
Μόνο με την οργάνωση 
,την συλλογική δράση 
και τον σκληρό ταξικό 
αγώνα οι εργαζόμενοι 
μπορούν να επιβάλουν 
το δίκιο τους. Η αλλη-
λεγγύη και η αγωνιστική 
δράση του εργατικού- 
λαϊκού-φοιτητικού και 
νεολαιίστικου κινήματος 
είναι αυτή που αναδεί-
χτηκε ενάντια στην βία 
και τρομοκρατία της 
χούντας στην εξέγερ-
ση του πολυτεχνείου, η 
κλιμάκωση των αγώνων 
μπορούν να δικαιώσουν 
τα αιτήματα και τις δι-
εκδικήσεις της εξέγερ-
σης του πολυτεχνείου.

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ ΑΠΟ 
ΤΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΣΥ-
ΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΝΑΤ 
Κ Α Β Α Λ Α Σ - Θ Α Σ Ο Υ

Σωματείο Συνταξιούχων ΝΑΤ Καβάλας – Θάσου
Το Υπουργείο μεταφέρει γιατρούς από το Κέντρο Υγείας Θάσου για το 
νοσοκομείο Καβάλας
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Απάντηση στον πρόεδρο 
του ΣΥΡΙΖΑ, Αλέξη Τσίπρα, 
έδωσε από το βήμα της 
Βουλής ο υπουργός Εθνι-
κής Αμυνας, Νίκος Πανα-
γιωτόπουλος, στέλνοντας 
το μήνυμα να μην προεξο-
φλεί «εξεταστικές και ει-
σαγγελείς».

Οπως χαρακτηριστικά τό-
νισε ο κ. Παναγιωτόπολος, 
απευθυνόμενος στον κ. 
Τσίπρα, «μην προεξοφλείτε 
από τώρα εξεταστικές και 
εισαγγελείς, διότι είναι σαν 
να μου απευθύνετε συγκε-
κριμένη προειδοποίηση να 
μη πάει η δουλειά εκεί που 

πήγε».

Η απάντηση του υπουργού 
Εθνικής Αμυνας ήρθε ως 
απάντηση στον αρχηγό της 
αξιωματικής αντιπολίτευ-
σης, στο πλαίσιο συζήτησης 
επίκαιρης επερώτησης του 
ΣΥΡΙΖΑ για το Εκπαιδευ-
τικό Αεροπορικό Κέντρο 
Καλαμάτας. «Ο καθένας 
μπορεί να βάλει στο μυαλό 
του πολλά», σημείωσε ο κ. 
Παναγιωτόπουλος και ανα-
ρωτήθηκε: «Να μην πάει 
το Ισραήλ στην Καλαμάτα, 
αυτό θέλετε;».

«Αυτές οι μεγάλες δουλειές 

υποκρύπτουν από πίσω 
μεγάλες συγκρούσεις συμ-
φερόντων, και αυτός που 
θα επιλέξει, πρέπει να το 
κάνει πολύ προσεκτικά. Και 
πολλοί επέλεγαν να μετα-
θέσουν την επιλογή στις 
καλένδες. “Γιατί να βάλω 
το κεφάλι μου στον ντορβά. 
Αστο παρακάτω. Κάποιος 
άλλος θα βρεθεί να πάρει 
την απόφαση”», προσέθε-
σε ο κ. Παναγιωτόπουλος, 
επικρίνοντας με αυτόν τον 
τρόπο την «απραξία» της 
προηγούμενης κυβέρνησης.

Επανέλαβε, μάλιστα, προ-
ηγούμενη δήλωσή του για 
το πώς αντιλαμβάνεται το 
αξίωμά του: «Προτιμώ να 
ασχοληθεί μαζί μου κάποια 
εξεταστική στο μέλλον, και 
να χάνω τον ύπνο μου γι’ 
αυτό, παρά να χάνω τον 
ύπνο μου διότι βρέθηκα 
στην τιμητική αυτή θέση 
και δεν έκανα τίποτα διότι 
φοβήθηκα».

Οπως είπε χαρακτηριστικά, 
«αναλαμβάνω την ευθύνη 
και όλα θα ελεγθούν». Με 
τον υπουργό να συμπλη-
ρώνει: «Εσείς καλά κάνετε 
το ελεγκτικό σας έργο και 
η σύμβαση θα έρθει για να 
εξηγηθεί στη Βουλή, αλλά 
«όχι με όρους προαναγγε-
λίας διώξεων και εκφοβι-
σμών των στελεχών που 
έχουν αναλάβει την ευθύνη 
αυτών των μεγάλων απο-

φάσεων».
Η σύμβαση στη Βουλή για 
να ενημερωθούν τα μέλη 
της

Για το θέμα της αγοράς ή 
της χρηματοδοτικής μίσθω-
σης των εκπαιδευτικών αε-
ροσκαφών που χρειάζεται 
η Πολεμική Αεροπορία, είπε 
ότι γι’ αυτό είχε αποφανθεί 
το επιτελείο επί κυβέρνησης 
ΣΥΡΙΖΑ, ότι «η οικονομικά 
συμφερότερη» λύση ήταν 
με χρηματοδοτική μίσθωση 
και όχι να αγοράσουμε τα 
αεροσκάφη. Σημείωσε, μά-
λιστα, ότι η απόφαση του 
Συμβουλίου Αμυνας τον 
Ιανουάριο 2019, (με τον 
Πάνο Καμμένο υπουργό 
Εθνικής Αμυνας) περιλάμ-
βανε

τη συνέχιση των διαπραγ-
ματεύσεων για τη δημι-
ουργία του Κέντρου Κα-
λαμάτας με χρηματοδοτική 
μίσθωση με την κυβέρνηση 
Καναδά,
την ενημέρωση του πρωθυ-
πουργού και του υπουργού 
Οικονομικών για την επι-
πλέον ετήσια οικονομική 
απαίτηση και
τη διερεύνηση των άλλων 
προσφορών στην ΠΑ, «στην 
αναληφθείσα οδό της χρη-
ματοδοτικής μίσθωσης, και 
όχι άλλης οδού».

Παράλληλα, σύμφωνα με 

το ΑΠΕ-ΜΠΕ, ο κ. Πανα-
γιωτόπουλος τόνισε ότι η 
εκπαίδευση θα μείνει σε 
ελληνικά χέρια και διαβε-
βαίωσε ότι η σύμβαση (με 
τους Ισραηλινούς) θα έρθει 
στη Βουλή για να ενημε-
ρωθούν τα μέλη της «για 
να δείτε εάν κρύπτεται κάτι 
“σάπιο”».

Δεν υπάρχει υποχρέωση 
να περάσει από την Ολο-
μέλεια, το δικαίωμα όμως 
στην ενημέρωση θα το εξα-
σφαλίσουμε, είπε ο κ. Πα-
ναγιωτόπουλος. Είτε θα έρ-
θει κάποια κοινοβουλευτική 
αντιπροσωπεία στο υπουρ-
γείο ή θα γίνει ενημέρωση 
στη Βουλή, για «να διαπι-
στώσετε ότι δεν υπάρχει 
κάτι επιλήψιμο, Να γλιτώ-
σω κι εγώ από την απειλή, 
που από σήμερα με κατα-
τρέχει, ότι αύριο θα μπλέ-
ξω σε εξεταστικές που προ-
αναγγέλθηκαν, και μάλιστα 
λίαν συντόμως κατά τον κ. 
Τσίπρα. Επειδή τόλμησα να 
ενεργήσω και να δράσω. 
Εκεί που επί χρόνια το επα-
ναπέμπανε, το κλωσούσανε 
και το συζητούσαν, αλλά 
δεν το έκαναν, και τώρα με 
εγκαλούν. Κι εγώ εγκαλώ: 
Γιατί δεν το κάναμε τόσα 
χρόνια, φοβόμασταν; Εγώ 
δεν φοβήθηκα».

«Τελειώνει όμως ο χρόνος 

των τζετ σε 18 μήνες, αλλά 
το συζητούσατε. Τώρα 
υπάρχει μια διαδικασία. Αρ-
χισαν οι διαπραγματεύσεις, 
το ενδιαφέρον, και οι προ-
σφορές. Οι Καναδοί έπεσαν 
στο 1,25 δισ. ευρώ (από 
όταν μπήκαν οι Ισραηλινοί) 
για 20 χρόνια όμως. Δείτε 
ότι, το 1,250 δισ. ευρώ των 
Καναδών διά 20 χρόνια εί-
ναι 62,7 εκατ. ετησίως, ενώ 
τα 1,375 δισ. ευρώ των 
Ισραηλινών διά 22 χρόνια, 
είναι 62,5 ετησίως, και με 
παραπάνω παροχές. Η ισ-
ραηλινή πρόταση είναι οι-
κονομικά συμφερότερη και 
σε απόλυτα νούμερα», είπε 
ο υπουργός Εθνικής Αμυ-
νας.

Επίσης, ο κ. Παναγιωτό-
πουλος τόνισε ότι «η Πολε-
μική Αεροπορία δεν αισθά-
νεται προσβεβλημένη αλλά 
χαίρεται γι’ αυτό, όπως 
χάρηκε για τα Mirage, και 
για τα Viper για τα Rafale». 
Εχετε κάθε δικαίωμα να 
ενημερωθείτε, κατέλη-
ξε ο υπουργός, «αλλά αν 
φύγουμε από εδώ ομο-
νοώντας σε κάτι, είναι να 
αναγνωρίσουμε αυτό που 
η ΠΑ χαρακτήρισε ως κατε-
πείγουσα υπηρεσιακή ανά-
γκη, με άμεσες δραματικές 
συνέπειες. Επρεπε να δρά-
σουμε και όχι να το αφή-
σουμε για το μέλλον».

Απάντηση Παναγιωτόπουλου σε Τσίπρα
«Μην προεξοφλείτε εξεταστικές»

Πασχαλίδης για Πετρέλαια
Επικίνδυνο να μην επιτρέπεται στην διοίκηση να μπει στο εργοστάσιο

Σε δηλώσεις στο Radio 
ENA 90,5 προχώρη-
σε το πρωί της Τρίτης 
16 Νοεμβρίου 2021 ο 
βουλευτής Καβάλας 
της Νέας Δημοκρατίας 
Γιάννης Πασχαλίδης 
σχετικά με τις εξελί-
ξεις στα Πετρέλαια 
Καβάλας.

Ο κ. Πασχαλίδης τόνισε 
ότι πρέπει να επικρατή-
σει η λογική μεταξύ των 
δύο πλευρών (σωματεί-
ου-εταιρίας) ενώ ξεκα-
θάρισε ότι θα επιδιώξει 
συνάντηση μεταξύ τους 
έτσι ώστε να συζητηθούν 
τα προβλήματα.

“Πληροφορήθηκα ότι 
δεν επιτρέπεται σε στε-
λέχη της διοίκησης να 
εισέλθουν στο εργοστά-
σιο, αυτό είναι επικίνδυ-
νο και για την δημόσια 
ασφάλεια, από την άλλη 
δεν πρέπει σε καμία των 
περιπτώσεων ειδικά σε 
τόσο δύσκολες εποχές 

να έχουμε απολύσεις” 
υπογράμμισε σε δηλώ-
σεις του ο κ. Πασχαλίδης.

Εν κατακλείδι έκανε 
γνωστό ότι ενημέρωσε 
για το θέμα τον Υπουργό 
Κώστα Σκρέκα.

Λαζαρίδης για Πετρέλαια
Αδιανόητο να μην επιτρέπεται η είσοδος στο εργοστάσιο στην διοίκηση του Πρίνου

Σε δηλώσεις στο 
enanews.gr ερωτηθείς 

για τις εξελίξεις στα 
Πετρέλαια Καβάλας 

προχώρησε ο βουλευ-
τής Καβάλας της Ν.Δ 
Μακάριος Λαζαρίδης.

Όπως ανέφερε ο κ. Λα-
ζαρίδης :

“Τον περασμένο Απρίλιο 
όταν και συναντήθηκα με 
εκπροσώπους των εργα-
ζομένων στα Πετρέλαια 
είχα τονίσει την ανάγκη 
να παραμείνει ο Πρίνος 
ανοιχτός χωρίς εκπτώ-

σεις στην ασφάλεια των 
εγκαταστάσεων με όσες 
περισσότερες θέσεις 
εργασίας είναι εφικτό 
προς όφελος της τοπικής 
αλλά και εθνικής οικο-
νομίας. Δυστυχώς αυτή 
μου η έκκληση βλέπω 
το τελευταίο χρονικό 
διάστημα να μην έπιασε 
τόπο γιατί ο διαχειρι-
στής των κοιτασμάτων 
και των εγκατάστασεων 
του ελληνικού Δημοσίου 

δεν μπορεί να διοίκησει 
αυτές τις εγκατάστασεις 
γιατί δεν του επιτρέπεται 
η είσοδος, πράγμα αδια-
νόητο εν έτει 2021. Αυτό 
που άμεσα πρέπει να γί-
νει είναι να τηρηθεί η νο-
μιμότητα, να μπορέσει ο 
διαχειριστής να λειτουρ-
γήσει τις εγκαταστάσεις 
και να κάνει πράξη το 
αναπτυξιακό του σχέδιο, 
ένα σχέδιο η υλοποίηση 
του οποίου θα συμβάλλει 

στην ανάπτυξη της εθνι-
κής οικονομίας και φυ-
σικά θα τονώσει την το-
πική κοινωνία και αγορά 
μέσα από τις νέες θέσεις 
εργασίας που θα προκύ-
ψουν. Κάθε άλλη εξελιξη 
πέρα από την επιστροφή 
στην νομιμότητα θέτει σε 
κίνδυνο τον Πρίνο που 
εκτός όλων των άλλων 
πρέπει να λειτουργεί και 
για εθνικούς λόγους.”
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Κελγιώργης
Μουδιασμένη η αγορά – Αναμονή αύξησης κίνησης λόγω Black Friday

Σε δηλώσεις προχώ-
ρησε το πρωί της Τε-
τάρτης 17 Νοεμβρίου 
2021 ο Γενικός Γραμ-
ματέας του Εμπορικού 
Συλλόγου Καβάλας 
Γιάννης Κελγιώργης 
στο enanews.gr

Όπως τόνισε ο ίδιος οι 
εκπτωσεις περασαν χω-
ρις να αφησουν θετικο 
αποτυπωμα στην αγορά. 
Αυτή την στιγμή μετά τα 
νέα μέτρα με τα rapid 
tests στους ανεμβολία-

στους υπάρχει ένα με-
γάλο “μούδιασμα” στην 
αγορά όπως μεταφέρει 
ο κ. Κελγιώργης ενώ τό-
νισε ότι μέσω δράσεων 
που θα πραγματοποιήσει 
ο Εμπορικός Σύλλογος 

Καβάλας αναμένεται να 
υπάρξει αύξηση της κί-
νησης λόγω της λεγόμε-
νης Black Friday στις 26 
Νοεμβρίου.

ΕΦΕΠΑΕ
5.070 αιτήσεις μή επιστρεπτέας ολοκληρώθηκαν στην ΑΜΘ – Τι δηλώνει ο Πρόεδρος του ΕΦΕΠΑΕ

Την Τρίτη 16 Νοεμβρίου 
2021 πραγματοποιήθηκε 
στις εγκαταστάσεις του 
υποκαταστήματος ΕΦΕ-
ΠΑΕ ΑΜΘ στην Κομοτη-
νή η 69η συνεδρίαση του 
Διοικητικού Συμβουλίου 
του ΕΦΕΠΑΕ, παρουσία 
του Υφυπουργού Ανά-
πτυξης και Επενδύσεων 
κου Ιωάννη Τσακίρη και 
του Γενικού Γραμματέα 
Δημοσίων Επενδύσεων 
και ΕΣΠΑ  κου Δημήτρη 
Σκάλκου.

Ο Πρόεδρος του ΕΦΕ-
ΠΑΕ κος Πλάτωνας 
Μαρλαφέκας, στην ει-
σήγησή του προς το 
σώμα του ΔΣ, κατέθεσε 
στοιχεία σχετικά με την 
πορεία του υποκαταστή-
ματος του ΕΦΕΠΑΕ κατά 

τους τέσσερις μήνες λει-
τουργίας του, τα οποία 
και έγιναν δεκτά από τα 
μέλη ως ιδιαιτέρως θετι-
κά.  Υπήρξε αναφορά επί 
των δράσεων του ΕΠΑ-
νΕΚ, ενώ έμφαση δόθη-
κε στο αυξημένο πλήθος 
σε αξιολογήσεις αιτημά-
των χρηματοδότησης και 
πληρωμές δικαιούχων 
της Δράσης ΑΜΘ 100 
«Ενίσχυση επιχειρήσεων 
για την αντιμετώπιση 
των συνεπειών της παν-
δημίας COVID-19».

Με την αρωγή των εταί-
ρων του ΕΦΕΠΑΕ και 
την εργασία των στελε-
χών του υποκαταστή-
ματος, στις δράσεις του 
ΕΠΑνΕΚ έχουν αισίως 
καταβληθεί άνω των 

13,1 εκατ. €.

Για τη δράση ΑΜΘ 100 
αναφέρθηκε ότι έχουν 
εξεταστεί έως 15.11.21 
070 αιτήσεις καταβολής 
και έχουν ήδη πραγ-
ματοποιηθεί αντίστοι-
χες πληρωμές συνολι-
κής Δημόσιας δαπάνης 
12.600.291€, αριθμός 
που καθημερινά αυξάνε-
ται.
 
Όπως σημειώθηκε, ο 
απολογισμός έργου του 
υποκαταστήματος του 
ΕΦΕΠΑΕ στη διάρκεια 
της τετράμηνης λειτουρ-
γίας του αφορούσε την 
επανεκκίνηση όλων των 
σταδίων ελέγχου, πιστο-
ποίησης, πληρωμών και 
την επαναφορά στην κα-
νονικότητα για τη διαχεί-
ριση των συγχρηματοδο-
τούμενων δράσεων της 
περιφέρειας.

Στην ενημέρωση σχετι-
κά με τη λειτουργία του 
υποκαταστήματος και 
την έως σήμερα πορεία 
του παρευρεθήκαν και οι 
Πρόεδροι των Επιμελη-
τηρίων Έβρου, Δράμας, 

Καβάλας, Ξάνθης και 
του Επαγγελματικού-Βι-
οτεχνικού Επιμελητηρίου 
Ροδόπης, οι οποίοι απηύ-
θυναν και χαιρετισμό.

Δήλωση Προέδρου 
ΕΦΕΠΑΕ  16/11/21

”Θα ήθελα να  ευχαρι-
στήσω τον Υφυπουργό 
Ανάπτυξης και Επενδύ-
σεων κο Ι.Τσακίρη και το 
Γενικό Γραμματέα Δη-
μοσίων Επενδύσεων και 
ΕΣΠΑ  κο Δ.Σκάλκο για 
την τιμητική τους παρου-
σία στο υποκατάστημα 
του ΕΦΕΠΑΕ στην Κομο-
τηνή.

Με την υποστήριξη του 
Υπουργείου Ανάπτυξης 
και Επενδύσεων, ανα-
λάβαμε ένα περίπλοκο 
εγχείρημα στην περιοχή. 
Την ίδρυση ενός υποκα-
ταστήματος εν μέσω της 
τρέχουσας προγραμμα-
τικής περιόδου και την 
ανάληψη του συνόλου 
του διαχειριστικού έργου 
για πολλαπλές δράσεις.

Αυτό περιλάμβανε 18 
δράσεις του ΕΠΑνΕΚ, 3 
δράσεις της Περιφέρειας 

Ανατολικής Μακεδονίας 
& Θράκης και το Μετα-
φορικό Ισοδύναμο επι-
χειρήσεων, έργο δηλαδή 
που αφορά χιλιάδες δι-
καιούχους, με Π/Υ 363 
εκατ. € και Δημόσια Δα-
πάνη περί  τα 230 εκατ.€.

Γίνεται αντιληπτό πόσο 
σύνθετη ήταν η μεταφο-
ρά του έργου από ένα 
φορέα σε έναν άλλον 
και κυρίως η επίτευξη 
ομαλής επιχειρησιακής 
ροής. Αγωνία όλων μας 
αποτελούσε η ταχύτατη 
λειτουργία του ΕΦΕΠΑΕ 
ΑΜΘ, ώστε να προχωρή-
σουν οι έλεγχοι και δι-
καιούχοι να αρχίσουν να 
λαμβάνουν τη χρηματο-
δότηση που δικαιούνται. 
Την οποία γνωρίζουμε 
ότι έχουν τόσο ανάγκη 
σε μια περίπλοκη λόγω 
του covid εποχή, με τα 
γνωστά σε όλους μας 
προβλήματα που προκα-
λεί στις επιχειρήσεις.

Τέσσερις μήνες μετά οι 
αρχικοί στόχοι έχουν επι-
τευχθεί, η εικόνα είναι 
σαφώς θετική και αυτό 
μας επιτρέπει να είμαστε 
ακόμα πιο αισιόδοξοι για 

το μέλλον, χωρίς όμως 
εφησυχασμό.

Με μεθοδική και συλ-
λογική δουλειά, έχουμε 
και πάλι έναν πλήρως 
λειτουργικό Ενδιάμεσο 
Φορέα στην περιοχή, 
που εξυπηρετεί τους δι-
καιούχους, προχωρά εύ-
ρυθμα στους ελέγχους 
και βεβαίως στις πληρω-
μές, συμβάλλοντας στο 
μέτρο που του αναλογεί 
στην απορρόφηση των 
ευρωπαϊκών πόρων.

Θα ήθελα να θυμίσω ότι 
όταν ανέλαβε το έργο ο 
ΕΦΠΕΑΕ στις 13/7/21 
όλες οι ενέργειες βρί-
σκονταν ουσιαστικά σε 
αδράνεια.

Χαρακτηριστικό παρά-
δειγμα η δράση ΑΜΘ 
100 ‘’Ενίσχυση επιχειρή-
σεων για την αντιμετώ-
πιση των συνεπειών της 
πανδημίας COVID-19 
στην Ανατολική Μακε-
δονία και Θράκη”, στην 
οποία είχαν γίνει μεν χι-
λιάδες εντάξεις αλλά μό-
λις 23 πληρωμές με ΔΔ 
47.800€.
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΙΔΑΝΙΚΟΙ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΙ 
ΚΑΙ Η ΑΝΕΛΙΞΗΣ ΤΟΥΣ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΜΠΟΥΡΔΟΥΜΠΑΣ ΚΑΙ ΑΜΑΛΙΑ. 

Την περίοδο της Βασιλείας του Όθωνα, η Αττική λεηλατούνταν. Ο πιο επικίνδυνος ληστής ήταν 
ο Μπουρδουμπάς. Είχε οκταμελή συμμορία. Σκότωναν και λήστευαν. Η βασίλισσα Αμαλία αδια-
φορώντας για τις συμβουλές των παλατιανών, δεν ήθελε να διακόψει τους μακρινούς έφιππους 
περιπάτους της. Σαν να αναζητούσε το κίνδυνο. Σε μία εκδρομή της Αμαλίας προς το Δαφνί, έπεσε 
πάνω στους ληστές του Μπουρδουμπά. Ο θρασύς λήσταρχος, όταν αναγνώρισε την Αμαλία, έμεινε 
άναυδος. Για κάμποση ώρα κοίταζε την βασίλισσα μαρμαρωμένος. Ύστερα γύρισε τις πλάτες του 
και κινήθηκε να φύγει μαζί με τους συντρόφους του. Η ατρόμητη βασίλισσα τον ρώτησε: ’’Είσαι 
ο Μπουρδουμπάς;’’. ‘Όταν έλαβε καταφατική απάντηση, συνέχισε: ‘’Είσαι λεβέντης και γενναίος! 
Κρίμα που ντροπιάζεις τον εαυτό σου. Μόνον οι δειλοί γίνονται ληστές!’’. Τα λόγια του τάραξαν 
το ληστή, ζήτησε έλεος και 3 μέρες αργότερα παραδόθηκε στις Αρχές με τους συντρόφους του, 
αφού προηγουμένως έλαβε χάρη από τη βασίλισσα. Η ενέργεια αυτή της Αμαλίας για αγαθότατα 
αποτελέσματα. Όλοι σχεδόν οι ληστές της Αττικής μιμήθηκαν το παράδειγμα του Μπουρδουμπά, 
παραδόθηκαν και έλαβαν χάρη. Η Αμαλία έκανε ότι δεν μπόρεσαν όλα τα αποσπάσματα της χωρο-
φυλακής που κυνηγούσαν τους ληστές και ο τόπος έπαυσε να ληστοκρατείται. 

ΔΙΟΓΕΝΗΣ
Μια μέρα ο Μέγας Αλέξανδρος μιλώντας στον Διογέ-
νη του είπε:

‘’Είμαι κυρίαρχος του κόσμου!’’
‘’Είσαι όμως δούλος των δούλων σου’’ του απάντησε 
ο Διογένης.
Απορημένος ο Αλέξανδρος του ζήτησε να μάθει την 
αιτία. Τότε ο κυνικός φιλόσοφος του απάντησε: ‘’Δι-
ότι δεν έχεις δαμάσει όλα εκείνα τα ελαττώματα των 
οποίων είσαι δούλος αφού τα υπηρετείς!’’.

20.11.1920 Με δημοψήφισμα επανέρχεται στο θρό-
νο ο Βασιλιάς Κων/νος 

22.11.333 π.χ. Η Μάχη της Ισσού στη Συρία. Ο Μέ-
γας Αλέξανδρος συντρίβει τον στρατό του Δαρείου. 
Λέγεται ότι οι νεκροί Πέρσες έφθασαν τις 100.000.

24.11.1940 Ο Ελληνικός Στρατός απελευθερώνει 
την Μοσχόπολη της Βορείου Ηπείρου.
....................................................................................................................... ‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

΄΄… Ας αναρω-
τηθούμε τι μπο-
ρεί να κάνουμε 
σωστό ή λά-
θος, αν είμαστε 
εναρμον ισμέ -
νοι με τη σύγ-
χρονη εκπαί-
δευση..΄΄

 Αν κάτι είναι αυτονό-
ητο στον εκπαιδευτικό χώρο 
αλλά και στο οικογενειακό 
περιβάλλον είναι το γεγο-
νός ότι τα παιδιά δεν κάνουν 
ποτέ ό,τι τους λέμε, αλλά 
αυτό που κάνουμε. Ακόμα 
και αν με φωνές και τιμω-
ρίες επιβληθούμε σε αυτά 
και στις ενέργειές τους, το 
μόνο σίγουρο είναι ότι θα 
είναι περιστασιακές και θα 
επανέλθουν σε αυτά που 
έχουν εκπαιδευτεί να κάνουν 
και σε οτιδήποτε  βιώνουν. 
 Ας αναλογιστούμε 
απλά μερικά παραδείγματα:

 Μπορούμε να μάθου-
με σε ένα παιδί να μη φωνάζει 
όταν του το λέμε με φωνές;

 Μπορούμε να μάθου-
με σε ένα παιδί να μην είναι 
βίαιο όταν το χτυπούμε ή βι-
ώνει ενδοοικογενειακή βία;

 Μπορούμε να μάθου-
με σε ένα παιδί να διαβάζει 
οργανωμένα όταν διδάσκου-
με ανοργάνωτα χωρίς ροή 
και ενσυναίσθηση για το τι 
καταλαβαίνει ως μαθητής;

 Αυτά αποτελούν 
ελάχιστα από τα παρα-
δείγματα που θα μπορού-
σαμε να αναφέρουμε. Τι 
πρέπει να προσέξουμε;

 Είναι γεγονός ότι ο 
τρόπος που λειτουργούμε ως 
γονείς στη διαχείριση των 
παιδιών μας και ο τρόπος που 
διδάσκουμε ως εκπαιδευτικοί 
τους μαθητές μας αποτελεί 
σε ένα πολύ μεγάλο βαθμό 
τη ‘κληρονομιά’ που λάβαμε 
από τους δικούς μας γονείς 
και τους δικούς μας εκπαι-
δευτικούς. Με άλλα λόγια, το 
φυσιολογικό και το αποδεκτό 
για εμάς είναι συνήθως αυτό 
που βιώσαμε και ασυνείδη-

τα το υιοθετούμε ακόμα και 
αν δεν το αντιλαμβανόμαστε 
ή δεν το αποδεχόμαστε καν.

 Είναι σημαντικό λοι-
πόν να αποδεχτούμε το γε-
γονός αυτό ως υπαρκτό 
και να καλλιεργήσουμε τε-
χνικές  αυτοαξιολόγησης 
καθώς και να μάθουμε να 
ακούμε χωρίς να μην απο-
δεχόμαστε τη κριτική των 
μαθητών και παιδιών μας.

 Ας αναρωτηθούμε τι 
μπορεί να κάνουμε σωστό 
ή λάθος, αν είμαστε εναρ-
μονισμένοι με τη σύγχρονη 
εκπαίδευση, αν είμαστε δια-
τεθειμένοι να αντιληφθούμε 
τις ανησυχίες και τις ανάγκες 
των σύγχρονων παιδιών και 
εφήβων και να διακόψου-
με τον φαύλο κύκλο λαθών 
και μη εκπαιδευτικών ενερ-
γειών που μπορούν μόνο να 
βλάψουν την ανατροφή και 
εκπαίδευση ενός παιδιού.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Κ.Π ρωτά-
ει:‘’….Είμαι μητέρα 3 παιδιών 
και χωρισμένη. Είχα δύσκολα 

παιδικά χρόνια καθώς προ-
έρχομαι από μια οικογένεια 
με αρκετά προβλήματα κα-
θώς ήταν αρκετά καταπιεστι-
κοί χωρίς να ενδιαφέρονται 
πραγματικά για εμένα. Θέλω 
να γίνω καλύτερη μητέρα για 
τα δικά μου παιδιά. Προσπαθώ 
να βάζω όρια στα παιδιά μου 
για να μη χάσω τον έλεγχο και 
είμαι αρκετά αυστηρή σε αυτά. 
Επιλέγω φυσικά και καθηγη-
τές ανάλογα με τη δική μου 
πολιτική καθώς η ελαστικότη-
τα δεν θα τους μάθει πειθαρ-
χία. Αυτό όπως είναι αναμενό-
μενο δημιουργεί προστριβές 
όμως που θα ήθελα να αποι-
φύγω. Ποια η γνώμη σας;’’

 Αγαπητή κυρία,
Η παιδική σας ηλικία, όπως 
και για τη πλειοψηφία των 
ανθρώπων με αντίστοιχα 
βιώματα είναι πολύ πιθα-
νό να σας δημιουργεί δυ-
σφορία και ανασφάλεια που 
σας δημιουργεί ανάγκη να 
‘ακουστείτε’ και να νιώσετε 
ότι μπορείτε να επιβληθείτε 
ώστε να καταφέρετε να τα 
διαπαιδαγωγήσετε σωστά 
χωρίς να χάσετε τον έλεγχο. 

Είναι σημαντικό όμως να 
αποφευχθεί σε πολύ μεγά-
λο βαθμό αυτή ένταση και η 
δυσφορία καθώς αφενός θα 
τους το μεταφέρετε και αυτά 
αντίστοιχα θα το μεταφέρουν 
στα δικά τους παιδιά και 
αφετέρου τα σύγχρονα παι-
διά έχουν ανάγκη από όρια 
τα οποία τους επιβάλλονται 
κυρίως με πειθώ. Απαιτούν 
και έχουν ανάγκη από κα-
θηγητές και γονείς που θα 
τους οριοθετήσουν από ενδι-
αφέρον και με επιχειρήματα.

Ευχές για επιτυχία
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«Ο αγώνας μας είναι 
δημοκρατικός, ανοιχτός, 
καλώ όλους τους πολί-
τες και τους λέω ελάτε 
στις κάλπες μας μαζικά, 
σε μια γιορτή δημοκρα-
τίας, να τσακίσουμε τους 
κομματικούς μηχανι-
σμούς», ανέφερε μιλώ-
ντας στο κοινό της Κα-
βάλας  o υποψήφιος για 
την ηγεσία του Κινήμα-
τος Αλλαγής κ. Ανδρέας 
Λοβέρδρος.

Στην τελική ευθεία για 
τις εκλογές της 5ης Δε-
κεμβρίου για την προε-
δρία του κόμματος, έχει 
μπει το Κίνημα Αλλαγής. 
Στην Καβάλα βρέθηκε το 
μεσημέρι της Πέμπτης 
18 Νοεμβρίου  ο υποψή-
φιος πρόεδρος του ΚΙ-
ΝΑΛ, Ανδρέας Λοβέρδος.
Ο κ. Λοβέρδος συναντή-
θηκε με τον Μητροπολί-
τη Φ.Ν.Θ. κ.κ. Στέφανο, 
τον Δήμαρχο Καβάλας 
κ. Θεόδωρο Μουριάδη 
, αλλά και την διοίκηση 
του Εργατικού Κέντρου 
Καβάλας.

«Η Κεντρική Μακεδο-
νία αποτελεί το δεύτερο 
μεγάλο μέρος της χώ-

ρας όπου ψηφοφόροι 
έρχονται στις δικές μας 
κάλπες. Το 2017 στις 
αντίστοιχες διαδικασί-
ες ψήφισαν 30.000 άν-
θρωποι, και θέλουν να 
ξανακούσουν τον ύμνο 
του ΠΑΣΟΚ. Να προχω-
ρήσουμε με το όνομά 
μας. Αν γίνω πρόεδρος 
του κόμματος ο ύμνος 
του ΠΑΣΟΚ θα ακουστεί 
το ίδιο βράδυ, θα κάνω 
χαιρετισμό ως πρόεδρος 
του ΠΑΣΟΚ, το χρώμα 
μας θα είναι το πράσινο, 
το σύμβολό μας ο ήλιος», 
είπε ο κ. Λοβέρδος.

Στα της πανδημίας και 
σχολιάζοντας τις αντι-
δράσεις των επαγγελ-
ματιών της εστίασης 
που κάνουν λόγο για 
οικονομική καταστροφή 
τους, ο κ. Λοβέρδος είπε 
ότι «Στη Χαλκιδική έγινε 
διαδήλωση των επιχει-
ρηματικών της εστίασης 
μέσα στην πόλη. Ήρθαν 
στο εργατικό κέντρο που 
ήμουν και είδα τα βασι-
κά τους αιτήματα. Έχουν 
δίκιο σε πολλά. Τα μέτρα 
έχουν αρχίσει και εφαρ-
μόζονται. Το πλήγμα που 
δέχονται αυτές οι επι-

χειρήσεις είναι τρομερό. 
Δεν προλαβαίνουν να 
κάνουν τους ελέγχους».
Ταυτοχρόνως ο κ. Λο-
βέρδος σε δηλώσεις του 
προς του Καβαλιώτες 
τόνισε 

«Απευθύνουμε κάλεσμα 
σε έντεκα εκατομμύρια 
Ελληνίδες και Έλληνες 
και θέλουμε να έρθουν 
στην κάλπη όσο περισ-
σότερες και όσο περισ-
σότεροι γίνεται» δήλωσε 
ο υποψήφιος πρόεδρος 
του ΠΑΣΟΚ-Κινήμα-
τος Αλλαγής Ανδρέας 
Λοβέρδος γιατί όπως 
χαρακτηριστικά επεσή-
μανε «αυτό θα σημάνει 
πρώτον τον ενταφιασμό 
των κομματικών μηχα-
νισμών και δεύτερον θα 
προετοιμάσει τη μεγάλη 
παράταξη του κέντρου 
και της κεντροαριστεράς 
όπως θα εκφραστεί στις 
επόμενες εκλογές».

Ο κ. Λοβέρδος δήλωσε 
επίσης ότι «προφανώς 
και περιμένουμε ψη-
φοφόρους που έχουν 
ψηφίσει άλλα κόμμα-
τα στο παρελθόν διό-
τι αυτή ήταν η έννοια 

της ανοιχτή συμμετοχής 
που καθιερώθηκε το 
2004» προσθέτοντας 
ότι «όποιος θέλει το μι-
κρό ΚΙΝΑΛ προσδοκά 
και προσεύχεται να έρ-
θουν πολίτες από το 6%. 
Όποιος θέλει ένα μικρό 
κόμμα θέλει να έρθουν 
μόνο αυτοί. Εμείς θέλου-
με ένα μεγάλο κόμμα. Το 
ΠΑΣΟΚ υπήρξε κόμμα 
του 45%. Εκεί θέλουμε 
να επιστρέψουμε».

Χαρακτηριστικά υπο-
γράμμισε πως «θέλουμε 
να είναι η δική μας κάλ-
πη γιορτή της Δημοκρα-
τίας».

Την πρώτη θέση στις 
προτιμήσεις των πολι-
τών κερδίζει ο Ανδρέας 
Λοβέρδος με 27,1%. Στη 
δεύτερη θέση βρίσκεται 
ο Νίκος Ανδρουλάκης 
με 26,4% και τρίτος ο 
Γιώργος Παπανδρέου 
με 23,5%. Οι υπόλοιποι 
υποψήφιοι συγκεντρώ-
νουν μονοψήφια ποσο-
στά. Ο Χάρης Καστανί-
δης με 5,0%, ο Παύλος 
Γερουλάνος με 4,8% και 
ο Παύλος Χρηστίδης με 
3,5%.

Σύμφωνα πάντως με τα 
αποτελέσματα της έρευ-
νας το αποτέλεσμα των 
εκλογών θα επηρεάσει 
η ιδιότητα του εκάστοτε 
ψηφοφόρου, καθώς ση-
μαντικό ρόλο στην ακε-
ραιότητα της προτίμησής 
του θα παίξει το αν είναι 
φίλος ή μέλος του ΚΙΝ.
ΑΛ. Ο τελικός γύρος απο-
τελεί επικίνδυνο ναρκο-
πέδιο για τα φαβορί της 
πρώτης Κυριακής, καθώς 
οι μετακινήσεις ψηφο-
φόρων από τους υποψη-
φίους του πρώτου γύρου 
θα είναι καθοριστικές για 
την επικράτηση. Η δημο-
σκόπηση κατέγραψε πως 
το 47% των ατόμων που 
προτίθενται να συμμετέ-
χουν στις εσωκομματικές 
εκλογές του ΚΙΝΑΛ, θα 
ψηφίσουν με την ιδιό-
τητα του μέλους, ενώ το 
50% των ψηφοφόρων 
θα ψηφίσουν ως φίλοι 
της παράταξης.

Ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
παρουσιάζουν οι επιλο-
γές των ψηφοφόρων 
στον Β’ γύρο των εκλο-
γών καθώς η νίκη θα 
κριθεί από το πως θα 
«μεταναστεύσουν» οι 
ψηφοφόροι στους επι-
κρατέστερους μαχητές 
για την προεδρία. Εδώ, 
ο Νίκος Ανδρουλάκης 
επικρατεί με προβάδισμα 
(49,3%) έναντι του Αν-
δρέα Λοβέρδου (38,4%), 
με το 9,8% να δηλώνει 
αναποφάσιστο. 

Η υπεροχή του Ανδρου-
λάκη φαίνεται να οφείλε-
ται στην μετακίνηση των 
υποστηρικτών από τους 
υποψηφίους του α’ γύ-
ρου, με το 46,7% όσων 
επέλεξαν Γερουλάνο 
την πρώτη Κυριακή, να 
προτιμούν Ανδρουλάκη 
στον τελικό, όπως και το 
42,9% των ψηφοφόρων 
του Καστανίδη οι οποίοι 
προτιμούν και αυτοί Αν-
δρουλάκη. Οι ψηφοφό-
ροι του Παπανδρέου και 
του Χρηστίδη κάνουν την 
ίδια επιλογή με ποσοστά 
48,8% και 85,7% αντί-
στοιχα. Από την αντίθετη 
πλευρά, τα ποσοστά που 
κερδίζει ο Λοβέρδος από 
τους υποστηρικτές των 
συνυποψηφίων του είναι 
τα παρακάτω: 26,7% από 
τον Γερουλάνο, 23,8% 
από τον Καστανίδη, 20% 
από τον Παπανδρέου και 
14,3% από τον Χρηστί-
δη.

Τον Γ. Παπανδρέου φαί-

νεται να ξεπερνά σε 
ψήφους και ο Ανδρέας 
Λοβέρδος, καθώς το σε-
νάριο του τελικού γύρου 
μεταξύ των δύο υποψη-
φίων, βλέπει τον Γ. Πα-
πανδρέου να χάνει την 
αναμέτρηση με 34,1%, 
έναντι του επικρατέ-
στερου Α. Λοβέρδου ο 
οποίος απολαμβάνει το 
52,7% της προτίμησης 
των ψηφοφόρων. 

Η εικόνα της «μετακίνη-
σης» των ψηφοφόρων 
την δεύτερη Κυριακή, 
φαίνεται να ευνοεί και 
εδώ τον Α. Λοβέρδο. 
Από τους ψηφοφόρους 
του Ανδρουλάκη, τον 
προτιμά το 52,9% ένα-
ντι του 19,3% για τον Γ. 
Παπανδρέου, ενώ από 
τους υποστηρικτές του 
Γερουλάνου το 53,4% 
προτιμά τον Α. Λοβέρδο 
απέναντι στο 13,3% που 
προτίθεται να ψηφίσει Γ. 
Παπανδρέου την δεύτε-
ρη Κυριακή.

Η δημοσκόπηση προχω-
ρά στην σφυγμομέτρηση 
του εκλογικού σώματος, 
εξετάζοντας την περί-
πτωση που ο Παπανδρέ-
ου περάσει στο δεύτερο 
γύρο και βρεθεί αντιμέ-
τωπος με τον Ν. Ανδρου-
λάκη. Σε αυτό το ενδε-
χόμενο, ο Ανδρουλάκης 
υπερισχύει με μεγάλο 
προβάδισμα έναντι του 
πρώην πρωθυπουργού, 
καθώς εξασφαλίζει το 
61,9% των ψήφων, ένα-
ντι του 30,3% που προτι-
μά τον Παπανδρέου.

Απέναντι στον Γ. Παπαν-
δρέου, ο Ανδρουλάκης 
απορροφά ακόμη μεγα-
λύτερο ποσοστό ψήφων 
από τους υπόλοιπους 
διεκδικητές της προε-
δρίας στον β’ γύρο. Από 
τους ψηφοφόρους του 
Γερουλάνου, το 66,7% 
δήλωσαν ότι θα τον προ-
τιμούσαν έναντι του Πα-
πανδρέου. 

Επίσης, ο Ανδρουλάκης 
φαίνεται να διεκδικεί το 
63,2% από τους υποστη-
ρικτές του Καστανίδη, 
το 77,5% του Λοβέρ-
δου και το 71,4% του 
Χρηστίδη. Αντίστοιχα, το 
36,8% των ψηφοφόρων 
του Καστανίδη, θα ψή-
φιζαν Παπανδρέου στον 
β’ γύρο, ενώ μόνο το 8% 
των υποστηρικτών του 
Λοβέρδου και το 13,3% 
του Γερουλάνου θα τον 
προτιμούσαν έναντι του 
συνυποψηφίου του.

Λοβέρδος
Αν κερδίσω θα κάνω χαιρετισμό ως πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ



Πάνω από 90% κυ-
μάνθηκε η συμμετοχή 
των επαγγελματιών της 
εστίασης στην σημερι-
νή απεργία του κλάδου 
σύμφωνα με την Πανελ-
λήνια Ομοσπονδία Εστι-
ατορικών και Συναφών 
Επαγγελμάτων (ΠΟΕΣΕ)  
ενώ σε ορισμένες περιο-
χές της Ελλάδας έφτασε 
το 100%. Πληροφορίες 
που συγκεντρώνονται 
από τα πρωτοβάθμια σω-

ματεία εστίασης, ενώσεις 
και συλλόγους από όλη 
την Ελλάδα δείχνουν ότι 
η συμμετοχή στο συμβο-
λικό λουκέτο ξεπέρασε 
τις προσδοκίες. «Υπήρχε 
συσσωρευμένη οργή», 
σημειώνουν επαγγελμα-
τίες, υπενθυμίζοντας ότι 
η απογοήτευση από την 
πρόσφατη συνάντηση 
με τον πρωθυπουργό, 
καθώς και οι δηλώσεις 
στελεχών της κυβέρνη-

σης της τελευταίες ημέ-
ρες που συγκλίνουν στην 
άποψη ότι «η εστίαση ό,τι 
πήρε, πήρε» ή ότι «πήρε 
περισσότερα από άλλους 
κλάδους» ενεργοποίησε 
τα αντανακλαστικά.
Τα στοιχεία της ΠΟΕΣΕ, 
η οποία με κάθε ευκαι-
ρία προτρέπει πολίτες 
και εργαζόμενους να 
εμβολιαστούν, δείχνουν 
ότι ο κύκλος εργασιών 
του κλάδου εστίασης το 

2020 κατέγραψε μείω-
ση σε σχέση με το 2019 
κατά 2,42 δισ. ευρώ και 
ανήλθε σε 4 δισ. ευρώ. Το 
2021 συνεχίζεται η πτώ-
ση, που υπολογίζεται σε 
6,8% στο α’ εξάμηνο συ-
γκριτικά με το αντίστοιχο 
διάστημα του 2020, ενώ 
συγκριτικά με το 2019 
η πτώση ανέρχεται σε 
42,6%, καθώς προηγή-
θηκε πτώση 38,4% στο 
α’ εξάμηνο του 2020 

συγκριτικά με το 2019. 
Ακόμη, σχεδόν οι μισές 
επιχειρήσεις (48,5%) 
φοβούνται λουκέτο ενώ 
παρά τα πρόσθετα κό-
στη και τις συσσωρευ-
μένες υποχρεώσεις δι-
ατήρησαν τις τιμές τους 
σταθερές. Συγκεκριμένα, 
το α’ εξάμηνο του 2021 
μόλις 6,2% των επιχει-
ρήσεων εστίασης αύξησε 
τις τιμές του έναντι του 
12,4% που τις μείωσε 

και του 79,4% που τις 
διατήρησε σταθερές. Για 
το τρέχον ωστόσο εξά-
μηνο (β’ 2021), φαίνεται 
ότι θα υπάρξει μια σχετι-
κή αύξηση του αριθμού 
των επιχειρήσεων εστί-
ασης που θα αυξήσουν 
τις τιμές τους, λόγω των 
έντονων πληθωριστικών 
πιέσεων.
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Μαζική συμμετοχή στο λουκέτο στην εστίαση
Ουσιαστικά μέτρα στήριξης ζήτησαν οι επιχειρηματίες

Λίγο μετά τις 11:00 της 
Τρίτης 16 Νοεμβρίου ξε-
κίνησε η συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στην Πλα-
τεία Καπνεργάτη στην 
Καβάλα από επαγγελμα-
τίες εστίασης και καφέ. 
Το παρόν επίσης έδωσαν 
και άλλοι εκπρόσωποι 

σωματείων της Καβά-
λας, ενώ παράλληλα, σε 
συμπαράσταση στους 
επαγγελματίες της εστία-
σης πραγματοποιήθηκαν 
απεργιακές κινητοποιή-
σεις και από τους κρεο-
πώλες.

Δυναμικές κινητοποιήσεις των επαγγελματιών στην Περιφέρεια ΑΜΘ

Καβάλα
Κατέβασαν ρολά οι επαγγελματίες

Οι άνθρωποι της εστία-
σης έδωσαν ραντεβού 
στα σύνορα του Προμα-
χώνα Σερρών μάλιστα 
ο Σύλλογος Ηράκλειας 
Σερρών πρωτοτύπησε 
καθώς συμμετείχε με 
ένα φέρετρο που έγραφε 
εστίαση, δείχνοντας πα-
ραστατικά την κατάστα-
ση που επικρατεί στην 
αγορά.

Σέρρες
Παρουσίασαν συμβολικά ένα φέρετρο

Δυναμικές κινητοποι-
ήσεις πραγματοποιή-
θηκαν στο σύνολο της 
Περιφέρειας ΑΜ-Θ 
από επαγγελματίες 
εστίασης.

Κομοτηνή – Αλεξανδρούπολη

Το Επιμελητήριο Καβά-
λας από την πλευρά του 
απέστειλε επιστολή στα 
Υπουργεία Ανάπτυξης 
& Επενδύσεων, Οικο-
νομίας και Εργασίας & 
Κοινωνικών Υποθέσεων, 
ζητώντας την ουσιαστι-
κή στήριξη της εστίασης 
η οποία έχει πληγεί από 
την πανδημία ανεπανόρ-
θωτα. 

«Με το Εθνικό Σύστη-
μα Υγείας να δοκιμάζε-
ται καθημερινά και την 
κοινωνία να ζει με τον 

φόβο, οι επιπτώσεις είναι 
πολύπλευρες. 

Δυστυχώς η πανδημία 
του κορωνοϊού δεν μας 
εγκαταλείπει και για 
αυτό βλέπουμε συνεχώς 
νέα μέτρα, να ανακοινώ-
νονται από την κυβέρνη-
ση, για περιορισμό της 
διασποράς, που κυρίως 
στοχεύουν στους ανεμ-
βολίαστους συνανθρώ-
πους μας» αναφέρει ο κ. 
Δέμπας. 
«Αυτά τα μέ
τρα όμως, έχουν και αρ-

νητικό αντίκτυπο στους 
παραγωγικούς κλάδους 
της οικονομίας μας και 
ιδιαίτερα στο κλάδο της 
εστίασης, καθώς και του 
εμπορίου. 

Οι επαγγελματίες της 
εστίασης επαληθεύτηκαν 
πολύ γρήγορα για την 
μείωση του τζίρου, με τα 
νέα μέτρα σε λειτουργία. 

Άπαντες κατανοούν την 
δυσκολία άμεσης λύ-
σης του προβλήματος» 
τονίζει ενώ επισημαίνει 

πως είναι προφανές ότι 
τα βάρη του κλάδου της 
εστίασης είναι δυσβά-
σταχτα και σε πολλές 
περιπτώσεις θα πολλα-
πλασιαστούν, σε προμη-
θευτές και υπαλληλικό 
προσωπικό. Επιβάλλεται 
να παρθούν μέτρα στή-
ριξης. 

Παροτρύνουμε επομέ-
νως την κυβέρνηση, σε 
εφαρμογή στοχευμένων 
μέτρων στήριξης των 
επιχειρήσεων, που να 
εφαρμοσθούν για τον 

κλάδο, το συντομότερο 
δυνατό».

Σε δηλώσεις του στο 
ENACHANNEL  και στην 
εκπομπή «Αναλυτής» με 
τον απόστολο Ατζεμι-
δάκη, ο πρόεδρος του 
επιμελητήριου Καβάλας, 
τόνισε, πως, κατά την 
παρουσία του στο Επε-
τειακό Επιστημονικό Συ-
νέδριο του ΕΟΑΕΝ στον 
Πειραιά, είχε την δυ-
νατότητα να συνομιλή-
σει με τον Αναπληρωτή 
Υπουργό Ανάπτυξης και 

Επενδύσεων Νίκο Παπα-
θανάση  για τα νέα μέ-
τρα στην εστίαση, αλλά 
και για την στήριξη του 
κλάδου εστίασης. 

Ο κ. Παπαθανάσης απα-
ντώντας στον κ. Δέμπα, 
τόνισε πως, η κατάσταση 
είναι δύσκολη και επομέ-
νως τα μέτρα που έχουν 
τεθεί για τους ανεμβολί-
αστους, θα γίνουν ακόμα 
πιο σκληρά στην συνέ-
χεια.

Επιστολή Επιμελητηρίου Καβάλας προς τα Υπουργεία για μέτρα στήριξης στην εστίαση



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 13ΓΕΓΟΝΟΤΑinfo@enachannel.gr

ΜΕΣΩ ΔΗΜΟΣΚΟΠΗΣΗΣ
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Πανελλαδική δημοσκό-
πηση των επαγγελματι-
ών της εστίασης για τα 
νέα μέτρα πραγματοποι-
ήθηκε τις προηγούμενες 
ημέρες από επαγγελμα-
τίες της εστίασης αλλά 
και την ALCO.

Στο ερωτηματολόγιο τέ-
θηκαν θέματα που αφο-
ρούν τα νέα μέτρα της 
κυβέρνησης για την εστί-
αση αλλά και την πολιτι-
κή που έχει ακολουθηθεί 

τις προηγούμενες εβδο-
μάδες.

Η εστίαση δεν έζησε 
Ποτέ με τα χρήματα του 
κράτους τονίζουν σε πα-
νελλαδικό επίπεδο τα 
σωματεία της εστίασης 
ενώ αντιθέτως το κράτος 
ζει και έζησε με τα λεφτά 
της εστίασης εδώ και 
δεκαετίες, με κορύφωση 
την τελευταία όπου επι-
βάλατε ΦΠΑ 24% απαι-
τώντας να το απορροφή-

σει ο κλάδος μας χωρίς 
αύξηση τιμών καθώς και 
με εργασιακά κόστη που 
δεν δημιουργούν ασφα-
λές πλαίσιο βιωσιμότη-
τας μεταφέρουν συνολι-
κά οι επαγγελματίες.

Η δημοσκόπηση της 
ΑLCO ωστόσο αφορού-
σε μία γκάμα ερωτήσεων 
και τα οικονομικά μέτρα, 
και τα νέα δεδομένα για 
την εστίαση αλλά και την 
άποψη των επαγγελμα-

τιών για την στάση της 
αντιπολίτευσης το τελευ-
ταίο χρονικό διάστημα. 
Το αποτέλεσμα ωστόσο 
και για την κυβέρνηση 
αλλά και την εστίαση ερ-
μηνεύεται ως αποτυχία 
όλων να δημιουργήσουν 
αίσθημα ασφάλειας και 
εμπιστοσύνης στους 
επαγγελματίες της εστί-
ασης.

Ακολουθεί η δημοσκό-
πηση
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.
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Τα Νέα των… Media!
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Εκτός προϋπολογισμού 
2022 βρίσκεται μέχρι 
στιγμής το καθολικό 
αίτημα για αγροτικό 
πετρέλαιο προς όλους 
τους αγρότες, με το 
προσχέδιο που έχει κα-
τατεθεί στη Βουλή και 
αναμένεται να ψηφιστεί 
στις 18 Δεκεμβρίου, να 
περιλαμβάνει μόνο τα 
50 εκατ. ευρώ τα οποία 
θα επιστραφούν σε όσες 
εκμεταλλεύσεις πλη-
ρούν τα κριτήρια που 
είχε εξαγγείλει στις αρ-
χές Νοεμβρίου ο πρωθυ-
πουργός και οι αρμόδιοι 
υπουργοί.

Παρά τις αντιδράσεις του 
αγροτικού κόσμου αλλά 
και τις πιέσεις κυβερ-

νητικών βουλευτών για 
διεύρυνση του μέτρου 
επιστροφής του ειδικού 
φόρου κατανάλωσης πε-
τρελαίου, προς το παρόν 
στον υπό διαμόρφωση 
ακόμα πρoϋπολογισμό 
του 2022 δεν υπάρχει 
καμία σχετική πρόβλεψη.  
Η αίσθηση που υπάρχει 
είναι ότι η κυβέρνηση 
από την πρώτη στιγμή 
της εν λόγω εξαγγελίας, 
από τον ίδιο τον πρωθυ-
πουργό μετράει τις αντι-
δράσεις του αγροτικού 
κόσμου και δεν θα ήθελε 
να πάρει το πολιτικό κό-
στος που επιφέρει αυτός 
ο διαχωρισμός. Αρκεί να 
αναφερθεί ότι η εξαγγε-

λία για τα 50 εκατ. ευρώ 
ενίσχυση μόνο σε νέους 
και συνεταιρισμένους, 
στο σύνολο των επαγ-
γελματιών του χώρου, 
ικανοποιεί έναν αγρότη 
και αφήνει δυσαρεστη-
μένους δύο.

Ολόκληρη η εισηγητι-
κή έκθεση του κρατικού 
προϋπολογισμού για το 
2022 διαθέσιμη εδώ

Στον τακτικό προϋπολο-
γισμό του Υπουργείου 
έχουν προβλεφθεί πι-
στώσεις για την εκτέλεση 
της αποστολής του και 
ιδίως για την ανάπτυξη 
και βελτίωση των συν-
θηκών παραγωγής του 
αγροτικού τομέα, την αύ-
ξηση της προστιθέμενης 
αξίας και την προώθηση 
του εξαγωγικού προσα-
νατολισμού των αγροτι-
κών προϊόντων, την εξα-
σφάλιση της μέγιστης 
δυνατής ασφάλειας των 
παραγόμενων και των 
εισαγόμενων τροφίμων 
στη χώρα και την αξιο-

ποίηση των πόρων της 
Κοινής Αγροτικής Πολι-
τικής (ΚΑΠ) και της Κοι-
νής Αλιευτικής Πολιτικής 
(ΚΑλΠ).

Σημαντικό μέρος των πι-
στώσεων αυτών θα δια-
τεθεί για: 

την καταβολή στους 
αγρότες κρατικών οι-
κονομικών ενισχύσεων, 
που έχουν εγκριθεί από 
την ΕΕ,μέσω του Οργα-
νισμού Ελληνικών Γε-
ωργικών Ασφαλίσεων 
(ΕΛΓΑ),
 
την επιχορήγηση επο-
πτευόμενων από το 
Υπουργείο φορέων 
για τη διασφάλιση της 
απρόσκοπτης λειτουργί-
ας τους στο πλαίσιο της 
προαγωγής της αγρο-
τικής ανάπτυξης της 
χώρας. Μεταξύ άλλων, 
για την επιχορήγηση 
του ΕΛΓΑ με σκοπό την 
κάλυψη των λειτουργι-
κών του δαπανών έχουν 
προβλεφθεί πιστώσεις 

ύψους 30 εκατ. ευρώ και
 
την κάλυψη του ελλείμ-
ματος του Ειδικού Λο-
γαριασμού Εγγυήσεων 
Γεωργικών Προϊόντων 
(ΕΛΕΓΕΠ).
 
Επισημαίνεται ότι η δια-
φορά μεταξύ των εκτι-
μήσεων για την εκτέλεση 
του τακτικού προϋπολο-
γισμού του ΥΠΑΑΤ οι-
κονομικού έτους 2021 
και των αντίστοιχων 
προβλέψεων για το οι-
κονομικό έτος 2022, 
ύψους 226 εκατ. ευρώ, 
οφείλεται σε πιστώσεις 
που μεταφέρθηκαν το 
2021 για την αντιμετώ-
πιση των συνεπειών της 
πανδημίας του Covid-19 
ύψους 48 εκατ. ευρώ και 
σε πιστώσεις για λοιπές 
οικονομικές ενισχύσεις 
στον γεωργικό τομέα, 
στην αυξημένη επιχορή-
γηση του ΕΛΓΑ, καθώς 
και στην κάλυψη του μει-
ωμένου ελλείμματος του 
Ειδικού Λογαριασμού 
Εγγυήσεων Γεωργικών 

Προϊόντων (ΕΛΕΓΕΠ)

το οικονομικό έτος 2022.

Τα έργα του γεωργικού 
τομέα που χρηματοδο-
τούνται από το ΠΔΕ πε-
ριλαμβάνουν έργα υπο-
δομών για τη βελτίωση 
συνθηκών μεταποίησης 
και εμπορίας γεωργικών 
προϊόντων, οικονομικές 
ενισχύσεις γεωργικών 
προγραμμάτων, βελτιώ-
σεις και εξοπλισμό κτη-
νιατρικών εργαστηρίων 
σε ακριτικές περιοχές, 
εγγειοβελτιωτικά έργα, 
έργα ενίσχυσης της αλι-
είας κ.λπ.

Το σύνολο των δαπανών 
του Υπουργείου στο ΠΔΕ 
έτους 2022 προβλέπε-
ται να ανέλθει στα 804 
εκατ. ευρώ. Επιπλέον, 
για τη χρηματοδότηση 
επιμέρους δράσεων του 
Υπουργείου θα διατεθεί 
από το Ταμείο Ανάκαμ-
ψης και Ανθεκτικότητας 
ποσό ύψους 50 εκατ. 
ευρώ.

Εκτός προϋπολογισμού 2022 το αγροτικό πετρέλαιο προς όλους
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Σε επαφή με τα 4 ευρώ παραμένει το ελαιόλαδο, μικρή η 
φετινή παραγωγή

Ένα χειραγωγούμενο πι-
σωγύρισμα στην ευρω-
παϊκή αγορά ελαιολάδου 
εξελίσσεται το τελευταίο 
διάστημα, με τις τιμές 
παραγωγού στην Ελλά-
δα να διορθώνουν στα 
επίπεδα της περασμένης 
άνοιξης, σε ορισμένες 
περιπτώσεις ακόμα και 
κάτω των 3,50 ευρώ το 
κιλό από τα 4,20 ευρώ με 
τα οποία ξεκίνησε η φε-
τινή εμπορική περίοδος.

Όλα αυτά, σε μια όψιμη 
χρονιά  με τη συγκομιδή 
να μην έχει κορυφωθεί 
ακόμα, ενώ φαίνεται 
ξεκάθαρα πλέον πως η 
απόδοση καρπού σε λάδι 
θα είναι σημαντικά περι-
ορισμένη. Υπό αυτή την 

έννοια, οι αρχικές εκτιμή-
σεις περί διατήρησης της 
αγοράς στα υψηλά του 
εύρους εξακολουθούν 
να υποστηρίζονται από 
τα θεμελιώδη, όσο προς 
το παρόν το κομμάτι της 
κατανάλωσης δείχνει 
ικανό να υποστηρίξει 
έναν νέο ανοδικό κύκλο.

Αντίστοιχες πιέσεις 
ασκούνται στην τιμή πα-
ραγωγού της Ιταλίας, 
όπου και εκεί η μέση τιμή 
στην αγορά του Μπάρι 
διαμορφώνεται στα 4,30 
ευρώ από τα 4,40 και 
τα 4,50 ευρώ που έγρα-
φε τις προηγούμενες 
εβδομάδες και ας συρρι-
κνώνονται τα αποθέματα 

της χώρας κοντά στους 
138.000 τόνους, ήτοι 
21% κάτω από τα περ-
σινά. Όμως και η Ισπα-
νία κατέγραψε στοιχεία 
πωλήσεων Οκτωβρίου 
με τιμή στους 150.000 
τόνους, μετριοπαθές 
μεν επίπεδο που όμως 
σε καμία περίπτωση δεν 
δίνει σήμα για ανησυχία, 
πανικό και απώλεια του 
ανοδικού μομέντουμ.

Οι πιέσεις έρχονται σε 
μια χρονιά κατά την 
οποία οι παραγωγές εί-
ναι μειωμένες και τα 
κόστη παραγωγής στον 
ελαιώνα ενισχύονται 
σταθερά εξαιτίας της 
αστάθειας στην αγορά 
ενέργειας. Η βασική ανά-
γνωση λοιπόν της κατά-
στασης, θέλει τις ευμετά-
βλητες παραμέτρους της 
φετινής συγκυρίας, δη-
λαδή τα επίσης αυξημέ-
να βιομηχανικά έξοδα, 
να μετακυλίονται στους 
παραγωγούς, με τη βι-
ομηχανία μεταποίησης 
να τους αντιμετωπίζει 
ξανά ως τον πιο αδύ-
ναμο κρίκο της αλυσί-
δας αξίας του προϊόντος.

Συγκεκριμένα, άνθρωποι 
της αγοράς σε Ελλάδα 
και Ιταλία, βλέπουν τις 
προσπάθειες διόρθω-

σης των τιμών να ξεκι-
νούν από τη βιομηχανία 
και τους μεσίτες, ως 
μια οικονομική αντα-
σφάλιση απέναντι στα 
αυξημένα κόστη εμφιά-
λωσης και μεταφοράς.

Με άλλα λόγια, επιχει-
ρείται να μαζευτεί η τιμή 
παραγωγού, προκειμέ-
νου να απορροφήσουν 
με μεγαλύτερη άνεση οι 
ενδιάμεσοι τις αυξήσεις 
20 με 35% στις γυάλινες 
φιάλες και τα μεταλλικά 
δοχεία, αλλά και το υπερ-
βολικό 600% στα ναύλα 
προκειμένου να μην φτά-
σει αυτό στους πελάτες 
τους. Ενδεικτικά αναφέ-
ρεται ότι ένα 20αρι κο-
ντέινερ για να φτάσει 
στο Σίδνεϋ από την Κρή-
τη, στοιχίζει φέτος κοντά 
στα 4.500 δολάρια, από 
800 δολάρια πέρυσι.

Ταυτόχρονα επιχειρείται 
και μια τεχνητή εμπορική 
νηνεμία στα βασικά αγο-
ραστικά κέντρα της Λα-
κωνίας, της Κρήτης και 
του Μπάρι. Χωρίς βέβαια 
να υπάρχει και μεγάλη 
παραγωγή για να εμπο-
ρευτούν. Το ρεπορτάζ θέ-
λει τη συγκομιδή στη Λα-
κωνία να έχει φρενάρει, 
αφού ο καρπός δεν έχει 
ακόμα ωριμάσει αρκετά.

Συνδυαστικά, αναπτύσ-
σεται και μια ρητορική 
που θέλει την κατανά-
λωση να έχει υποχω-
ρήσει εξαιτίας μικρών 
ανατιμήσεων που έγιναν 
στα ράφια της Ιβηρικής, 
ως συνέχιση μιας επιχει-
ρηματολογίας που ξεκι-
νά από την Ισπανία και 
πλέον υιοθετείται τυφλά 
σε Ελλάδα και Ιταλία, 
κάτι όμως που δεν βλέ-
πουν στελέχη της ελλη-
νικής αγοράς ελαιολά-
δου με ισχυρή εμπορική 
παρουσία σε ολόκληρο 
τον κόσμο. Το αντίθε-
το μάλιστα, φαίνεται ότι 
οι ελληνικές εταιρεί-
ες εξαγωγής και ειδικά 
οι ανερχόμενες κερδί-
ζουν μερίδια, κάτι που 
μακροπρόθεσμα μόνο 
αισιοδοξία γεννά για 
μια απαγκίστρωση της 
εγχώριας αγοράς από 
τις αναχρονιστικές πρα-
κτικές των Ιταλών και 
Ισπανών μεγαλεμπόρων.

Με 2,40 ευρώ το κιλό 
πληρώνεται η Αμφίσ-
σης στον Ελαιώ-
να, σκούπα στο 1,80 
ευρώ για Καλαμών

Σκούπα με 2,20 μέχρι 
και 2,40 ευρώ το κιλό 
για τις ελιές Αμφίσσης 

φέτος, σε μια εντυπωσι-
ακή ενίσχυση της τιμής 
παραγωγού, που πέρυσι 
πληρώθηκε με το ζόρι 
80 λεπτά, σε μια εξέλιξη 
που μαρτυρά τη δυναμι-
κή επιστροφή της ζήτη-
σης στις διεθνείς αγορές. 
Οι διαθέσιμες ποσότητες 
φέτος είναι λίγες εξαι-
τίας της ακαρπίας που 
έπληξε την κεντρική Ελ-
λάδα, με τους μεταποι-
ητές να ανταγωνίζονται 
μεταξύ τους ώστε να 
εξασφαλίσουν ικανό για 
τις ανάγκες τους καρπό.

Ταυτόχρονα με ενιαία 
τιμή στα 1,80 ευρώ το 
κιλό φεύγουν οι λιγο-
στές ελιές Καλαμών, με 
τις εμπορικές πράξεις 
να είναι περιορισμένες, 
αφού σύμφωνα με το ρε-
πορτάζ οι περισσότεροι 
παραγωγοί αποθηκεύ-
ουν τη συγκομιδή τους, 
εκτιμώντας ότι η αγορά 
θα δώσει ακόμα υψηλό-
τερες τιμές τους επόμε-
νους μήνες. Άλλωστε 
λίγο καιρό πριν τη συ-
γκομιδή πράξεις για περ-
σινά αποθέματα γίνονταν 
στο επίπεδο των 2 ευρώ 
το κιλό, με τις ανάγκες 
της μεταποίησης να μην 
έχουν ακόμα καλυφθεί.
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Λίγες μέρες μας χω-
ρίζουν από την Black 
Friday & την Cyber 
Monday τις δύο μέρες 
των μεγάλων εκπτώσε-
ων οι οποίες πέφτουν 
πολύ κοντά η μία με την 
άλλη. Η πρώτη στις 26 
Νοεμβρίου και η δεύτε-
ρη στις 29 Νοεμβρίου. 
Ανάμεσα τους μεσολα-
βεί μόνο το Σαββατο-
κύριακο. Για αυτό θα 
πρέπει να ξεκινήσουμε 
να οργανώνουμε τις 
email καμπάνιες μας 
αν θέλουμε να δού-
με  αποτελέσματα.

Αυτή είναι  η ιδανική 
εποχή για τους ιδιοκτή-
τες επιχειρήσεων να 
εκτοξεύσουν τις πωλή-
σεις τους. Και συνεπώς 
να αυξήσουν το κέρδος 
τους μέσα σε σύντομο 
χρονικό διάστημα. Βέ-
βαια, για να το πετύ-
χουμε αυτό, δηλαδή να 
έχουμε όσο το δυνατόν 
μεγαλύτερες πωλή-
σεις δεν αρκεί μόνο να 
στείλουμε ένα email με 
προσφορές ή εκπτώ-
σεις στους πελάτες σας. 
Δεν πρέπει να ξεχνάμε, 
πως αυτές τις μέρες οι 
καταναλωτές δέχονται 
ένα βομβαρδισμό μηνυ-
μάτων στο inbox τους. 

Δεν είναι καθόλου δύ-
σκολο να μαντέψουμε 
πως τα περισσότερα 
email αναφέρονται σε 
κουπόνια και μειωμένες 
τιμές με λέξη - κλειδί 
φυσικά την Black Friday. 

Για να ξεχωρίσουμε από 
όλους τους άλλους, θα 
πρέπει να κινηθούμε 
έξυπνα και μεθοδικά. 
Διαφορετικά το δικό 
μας email θα «θαφτεί» 
ανάμεσα σε άλλα δεκά-
δες που θα έχουν στεί-
λει οι ανταγωνιστές μας.

Με τις διαδικτυακές 
αγορές να αυξάνονται 
συνεχώς λόγω της παν-
δημίας, ο ανταγωνισμός 
στο χώρο του ηλεκτρο-
νικού εμπορίου είναι πιο 
μεγάλος από ποτέ. Αυτό 
σημαίνει ότι τα email 
μας για την Black Friday 
και τη Cyber Monday θα 
πρέπει να ξεχωρίζουν 
για να προσελκύσουν 
τους καταναλωτές. 

1. Ξεκινήστε να προ-
ετοιμάζετε τους πε-
λάτες σας νωρίτερα

Σημαντική προϋπόθε-
ση για να πετύχουν οι 
email καμπάνιες μας 
είναι να μπούμε  στη 
συνείδηση των κατανα-
λωτών νωρίτερα από 
τους ανταγωνιστές μας. 
Αν στείλουμε τελευταία 
στιγμή ένα email με εκ-
πτώσεις χωρίς να έχει 
προηγηθεί κάποιο άλλο 
email, το προηγούμενο 
διάστημα, το πιθανό-
τερο είναι να περάσει 
«απαρατήρητο» μέσα 
στα δεκάδες email που 
λαμβάνουν οι κατανα-
λωτές εκείνες τις μέρες.

Πρέπει να ξεκινήσουμε 

νωρίτερα να τους στέλ-
νουμε  teaser emails, 
δηλαδή emails που θα 
τους προετοιμάζουν 
για τις προσφορές ή τις 
εκπτώσεις που τους πε-
ριμένουν σύντομα είτε 
στο φυσικό μας κατά-
στημα είτε στο eshop 
μας. Έτσι, όταν θα πλη-
σιάζει η Black Friday, 
θα μας έχουν ήδη στο 
μυαλό τους και πιθα-
νόν να προτιμήσουν τις 
δικές μας προσφορές.

2. Κάντε τις απαιτού-
μενες αλλαγές στη 
φόρμα εγγραφής σας

Η Black Friday πέρα από 
αύξηση των πωλήσεων 
σας, είναι επίσης μια 
καλή ευκαιρία να μεγα-
λώσουμε τη λίστα των 
συνδρομητών μας. Μπο-
ρούμε να προσεγγίσου-
με νέους συνδρομητές 
κάνοντας μικρές, αλλά 
σημαντικές αλλαγές 
στη φόρμα εγγραφής 
της ιστοσελίδας μας.

Οι αλλαγές που μπο-
ρούμε να κάνουμε αφο-
ρούν το λεκτικό κομ-
μάτι της φόρμας μας. 
Πρέπει να γράψουμε 
κάτι που θα προσελκύ-
σει το ενδιαφέρον των 
χρηστών ενόψει Black 
Friday, όπως είναι οι 
παρακάτω φράσεις:

« Εγγραφείτε στο 
newsletter μας και θα 
λάβετε μοναδικές εκ-
πτώσεις για όλα μας τα 

είδη την Black Friday »

« Λάβετε το εκπτωτι-
κό μας κουπόνι για τις 
Black Friday αγορές 
σας, συμπληρώνοντας 
απλά το email σας »

« Κερδίστε δωρεάν μετα-
φορικά την Black Friday 
για κάθε online παραγ-
γελία σας, συμπληρώ-
νοντας την παρακάτω 
φόρμα εγγραφής »

Το να τοποθετήσουμε 
ένα banner ή ένα παρά-
θυρο pop-up στην αρ-
χική μας σελίδα, ειδικά 
για αυτές τις μέρες των 
μεγάλων εκπτώσεων 
είναι μια πολύ καλή κί-
νηση.  Οι καταναλωτές 
λατρεύουν τις εκπτώ-
σεις, τις προσφορές και 
τα κουπόνια και πά-
ντοτε τις αναζητούν. 

3. Δημιουργήστε το 
τέλειο θέμα για το 
email σας

Το θέμα είναι ένα πολύ 
κρίσιμο στοιχείο για τις 
email καμπάνιες της 
Black Friday. Οι κατανα-
λωτές θα λάβουν δεκά-
δες προσφορές σχεδόν 
από κάθε επιχείρηση, 
στης οποίας το email 
marketing έχουν κάνει 
εγγραφή. Στόχος, λοι-
πόν, είναι το θέμα του 
email σας να ξεχωρίσει 
ανάμεσα στα υπόλοι-
πα και να τραβήξει την 
προσοχή των συνδρο-
μητών σας, για να ανοί-
ξουν το email σας και 
να δουν τις προσφορές.

Ένα ενδιαφέρον και μο-
ναδικό θέμα θα ενθου-
σιάσει τους χρήστες και 
θα τους ενθαρρύνει να 
ανοίξουν και να δια-
βάσουν το email σας. 
Για να δημιουργήσετε 
ελκυστικά θέματα λά-
βετε υπόψη τα εξής:
• Προσδιορίστε το πο-

σοστό της έκπτωσης
• Προσθέστε πληρο-

φορίες σχετικά με 
επιπλέον δωρεάν 
υπηρεσίες ή δώρα

• Προσθέστε λέ-
ξεις όπως “Εκπτώ-
σεις”, “Προσφορές”, 
“Τώρα”, “Δωρεάν”

• Δώστε την αίσθη-
ση του επείγοντος

• Χ ρ η σ ι μ ο π ο ι ή -
στε το χιούμορ

• Χ ρ η σ ι μ ο π ο ι ή σ τ ε 
την περιέργεια και 
κάντε τους συνδρο-
μητές σας να ανα-

ρωτηθούν τι περι-
έχει το email σας

• Ορισμένα καλά 
και χρήσιμα πα-
ραδείγματα σε ότι 
αναφέραμε μπορεί 
να είναι τα εξής:

• Το δώρο μας για 
εσάς την Black Friday

• Τελευταία ευ-
καιρία: Έκπτωση 
35% σε συγκε-
κριμένα προϊόντα

• Καλύτερα από τις 
προσφορές τους 

• Ε Κ Π Τ Ω Σ Η 
20% ΣΕ ΟΛΑ 

• Γιατί να περιμέ-
νεις; Γέμισε το κα-
λάθι σου τώρα για 
τη Black Friday!

• Το BLACK FRIDAY 
ξεκινά τώρα! ΕΚ-
ΠΤΩΣΗ 20% ΣΕ ΟΛΑ

• Η BLACK FRIDAY 
είναι ΕΔΩ!

4. Συνδυάστε την 
Black Friday με 
την Cyber  Monday

Δεν είναι μόνο η Black 
Friday, η μοναδική μας 
ευκαιρία για να που-
λήσουμε και να ξεπου-
λήσουμε. Για όσους δι-
αθέτουν eshop, πολύ 
σημαντική μέρα εκπτώ-
σεων που θα πρέπει να 
εκμεταλλευτούμε στο 
έπακρο είναι και η Cyber 
Monday η οποία είναι  
ακριβώς μετά την Black 
Friday. Συνδυάζοντας 
εκπτώσεις προϊόντων ή 
υπηρεσιών και τις δύο 
αυτές μέρες εκπτώσε-
ων θα πετύχουμε ακόμα 
μεγαλύτερες πωλήσεις. 
Πως μπορούμε όμως 
να το πετύχουμε αυτό; 
Σ’ αυτήν την περίπτω-
ση θα πρέπει να εκμε-
ταλλευτούμε την τεχνι-
κή του cross – selling.
Το cross – selling  εί-
ναι μια δημοφιλής και 
αρκετά πετυχημένη 
τεχνική πώλησης που 
εφαρμόζεται στα περισ-
σότερα eshop. Η αξία 
της παραγγελίας του 
πελάτη μας αυξάνεται 
πουλώντας του περισ-
σότερα και συνήθως 
διαφορετικά προϊόντα 
από αυτό που έχει ήδη 
επιλέξει, τα οποία όμως 
συμπληρώνουν ουσια-
στικά το βασικό προϊόν 
που θέλει να αγοράσει. 
Συνήθως χρησιμοποι-
ούνται φράσεις όπως 
«Συνδύασέ το με…», 
«Μαζί με αυτό, οι περισ-
σότεροι αγοράζουν…».
 
5. Μάθετε τι θέ-

λουν οι πελάτες σας

Οι περισσότερες επι-
χειρήσεις θα στείλουν 
αρκετά email εν όψει 
της Black Friday και της 
Cyber Monday. Μάλι-
στα, οι καταναλωτές 
έχουν ήδη αρχίσει να 
λαμβάνουν πάρα πολ-
λά email με προσφορές 
αυτήν την περίοδο. Επο-
μένως, είναι σημαντικό 
να θέσουμε σαφείς στό-
χους και να δημιουργή-
σουμε μία αποτελεσμα-
τική email στρατηγική 
που θα μας φέρει τα επι-
θυμητά αποτελέσματα. 

Πριν προγραμματίσου-
με  τα email μας για 
την Black Friday πρέ-
πει να μάθουμε τι θέλει 
το κοινό - στόχος μας. 
• Π α ρ α κ ο λ ο υ -
θήστε τη συμπεριφο-
ρά των καταναλω-
τών στο διαδίκτυο
• Δ η μ ι ο υ ρ γ ή -
στε έρευνες, προω-
θήστε τες μέσω email 
στους συνδρομητές 
σας και αναλύστε τα 
αποτελέσματά τους
• Μ ε λ ε τ ή σ τ ε 
την αγορά και τον 
ανταγωνισμό σας
Το να ανακαλύψουμε τι 
θέλει το κοινό μας και 
ποια προϊόντα μας είναι 
πιο δημοφιλή αυτήν την 
περίοδο θα μας βοηθή-
σει να καταλήξουμε σε 
Black Friday προσφο-
ρές που θα ενδιαφέ-
ρουν τους καταναλω-
τές μας. Με αυτόν τον 
τρόπο είναι πιο πιθανό 
οι καταναλωτές να προ-
χωρήσουν σε αγορές.

 Μπορείτε να μας στέλ-
νετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας 
ή προβληματισμούς 
που έχετε, καθώς και 
προβλήματα που αντι-
μετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τε-
χνολογία στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να 
διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία 
αλλά και τα άρθρα στο 
site: www.enanews.
gr,  στην κατηγορία: 
Οικονομία/ Τεχνολογία. 

 Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής

Black Friday & Cyber Monday 
Εκτοξεύστε τις πωλήσεις σας μέσω των email σας (Α΄ Μέρος)
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Ροδόπη
Πολύνεκρο τροχαίο με μετανάστες στον Ίασμο

Τραγικό τροχαίο δυστύ-
χημα προκλήθηκε μετά 
από καταδίωξη ενός 
αυτοκινήτου Ι.Χ. μάρκας 
Citroen C5 που μετέ-
φερε 14 παράνομους 
μετανάστες συν τον 
διακινητή. Το Ι.Χ. που 
στην καμπίνα του βρι-
σκόταν δέκα (10) άτο-
μα και στο πορτμπαγαζ 
πέντε (5) προσέκρουσε 
στα πλευρικά διόδια του 
Ιάσμου τις πρώτες πρω-
ινές ώρες σήμερα Πα-
ρασκευή 19 Νοεμβρίου.
Από την σφοδρή σύ-
γκρουση ανασύρθηκαν 

νεκροί 5 άντρες και 1 
γυναίκα ενώ οι τραυμα-
τίες διακομίστηκαν στο 
Γενικό Νοσοκομείο Κο-
μοτηνής και 2 στο Γενι-
κό Νοσοκομείο Ξάνθης.

Οι γιατροί του Νοσοκο-
μείου Κομοτηνής έδω-
σαν την μάχη να κρατή-
σουν στην ζωή ακόμη 
έναν βαριά τραυματι-
σμένο, δυστυχώς όμως 
τα πολλαπλά και βαριά 
τραύματα του εχασε 
την μάχη να διατηρηθεί 
στην ζωή κατα την διάρ-
κεια του χειρουργείου.

Ο απολογισμός λοιπόν 
του πολύνεκρου δυ-
στυχήματος ανέρχεται 
στα 7 άτομα και σε 5 
τραυματίες ενώ αναμέ-
νουμε το ιατρικό ανα-
κοινωθέν του Γενικού 
Νοσοκομείου Ξάνθης 
για την πορεία της υγεί-
ας των δύο τραυματιών 
που μεταφέρθηκαν εκει.

Την υπόθεση έχει ανα-
λάβει η Εισαγγελία Ρο-
δόπης με την συνερ-
γασία της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Ροδόπης.

Μεσορόπη Παγγαίου 
35χρονος, πατέρας ενός παιδιού, έδωσε τέλος στη ζωή του

Συγκλονισμένη δηλώ-
νει η τοπική κοινωνία 
της Μεσορόπης του 
Δήμου Παγγαίου όταν 
το μεσημέρι της Παρα-
σκευής 19 Νοεμβρίου 
άνδρας 35 ετών έδωσε 
τέλος στη ζωή του κο-
ντά σε κατάστημα εστί-
ασης της Μεσορόπης 
του Δήμου Παγγαίου.

 

Ο αυτόχειρας, πατέ-
ρας ενός μικρού παι-
διού, αυτοπυροβο-
λήθηκε για άγνωστο 
μέχρι στιγμής λόγο.

Δράμα
Εντοπίστηκε νεκρός ο πιλότος του μονοκινητήριου αεροπλάνου
Νεκρός εντοπίστηκε 
σύμφωνα με τα όσα 
μετέφερε στο enanews.
gr ο διοικητής της Π.Υ 
Πιερίας Ευάγγελος 
Φαλάρας ο πιλότος 
του μονοκινητήριου 
αεροπλάνου. Λίγο 
νωρίτερα, είχαν 
εντοπιστεί και τα 
συντρίμμια του 
μ ο ν ο κ ι ν η τ ή ρ ι ο υ 
αεροπλάνου που 
αγνοούνταν κοντά στο 
χωριό Άνω Αμυγδαλή, 
στην περιοχή του 
Μαυροβουνίου.
Τα συντρίμμια 
εντοπίστηκαν από 
ελικόπτερο Super Puma 
της 384 Μοίρας Τακτικής 
Αναγνώρισης της 
Πολεμικής Αεροπορίας, 
κοντά σε κεραία κινητής 
τηλεφωνίας.
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Οι Πάνθηρες Καβάλας 
συνέχισαν τα νικηφόρα 
εντός έδρας αποτελέ-
σματα επικρατώντας με 
59-37 της ΜΕΝΤ στα 
πλαίσια της 6ης αγωνι-
στικής της Α2' Εθνικής 
Κατηγορίας.

Οι δυο ομάδες ολοκλή-
ρωσαν το α’ δεκάλεπτο 
ισόπαλες, όμως από το 
β’ δεκάλεπτο και μετά 
οι Καβαλιώτισσες κα-
τάφεραν να χτίσουν μια 
διαφορά ασφαλείας, την 
οποία και διαχειρίστηκαν 
μέχρι και το άκουσμα της 

τελευταίας κόρνας.
Αξίζει να σημειωθεί πως 
λόγω τραυματισμών η 
ομάδα της ΜΕΝΤ ταξί-
δεψε στην Καβάλα με 8 
παίκτριες.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 12-
12, 19-6 (31-18), 12-8 
(43-26), 16-11 (59-37)

TO ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Πάνθηρες Καβάλας 
(Καρατσομπάνης-Δα-
σκαλάρας): Κελεμένη 
13, Παναγιωτίδου 3, 
Σπανίδου, Ιωακειμίδου 

3(1), Τουρετζόγλου 10, 
Τζιαμπάζη 15(5), Μου-
ταφίδου, Δημητρακούδη 
2, Μαραγκου 3, Κεσεσί-
δου 6(1), Συροπούλου 1, 
Απούλτση 2.

ΜΕΝΤ (Τζιότζιος): Κο-
γκαλίδου, Θεοδοσίου 
2, Θώμογλου 8, Φείδα 
13(2), Κλιματσάκη, Γραμ-
ματικοπούλου Κ. 10, 
Γραμματικοπούλου Μ. 2, 
Παυλάκη 2.

 Α2' ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 6Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Πάνθηρες Καβάλας-
ΜΕΝΤ 59-37

ΑΕ Πυλαίας-Αρης 67-50

Ηρακλής-Ιερισσός 93-41

Ασπίδα Ξάνθης-ΑΣ Πα-
νόραμα 58-50

Παναθλητικός Συκεών-
Πανσερραϊκός 58-44

Ρεπό: Απόλλων Καλαμα-
ριάς

Εύκολη επικράτηση των Πανθήρων Καβάλας επί της ΜΕΝΤ

Δευτέρα 22 Νοεμβρίου 2021

ΟΓΣ Ελευθερούπολης 
ήταν ο μεγάλος νικητής 
του Καβαλιώτικου ντέρ-
μπι της 7ης αγωνιστικής 
του πρωταθλήματος της 
Α2’ Εθνικής Κατηγορίας 
καθώς επικράτησε με 85-
69 της Καβάλα BC στο 

«Αλεξάνδρα Δήμογλου».
Η ομάδα του Κυριάκου 
Παπαδόπουλου έθεσε 
από νωρίς τους δικούς 
της κανόνες στο παιχνίδι 
καθώς απέκτησε διψή-
φια διαφορά πόντων από 
την πρώτη κιόλας περίο-

δο. Η ομάδα της Ελευ-
θερούπολης κατάφερε 
να διαχειριστεί εύκολα 
την διαφορά στο υπό-
λοιπο του παιχνιδιού και 
έφτασε σε μια σπουδαία 
νίκη κόντρα στην συ-
μπολίτισσα της το φετι-
νό πρωτάθλημα της Α2’.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 17-
28, 20-22 (37-50), 15-24 
(52-74), 17-11 (69-85)

TΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Καβάλα BC (Πεντα-
ζίδης): Άρμστεντ 8, 
Μπρουκς 2, Αμπατζάς 
12 (2), Καψαλός 5 (1), 
Πρασίνης, Ζαρκαδούλας 
12 (1), Ράπτης 4, Δρόσος 
6, Αγγελάκος, Οκεκου-

όγεν 18, Μπανάσας 2.

ΓΣ Ελευθερούπολης 
(Παπαδόπουλος): Του-
ντζιαράκης 13, Ναού-
μης 13 (4), Γοργόνης 4, 
Παπαδόπουλος, Δ. Ερ-
μείδης 7 (1), Σκουλίδας 
25 (5), Καρακεχαγιάς, Π. 
Ερμείδης 3 (1), Πάτρας, 
Γεωργίου 2, Κάδρας, 
Μαρίνκοβιτς 18 (2).

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 7Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Καβάλα BC-ΓΣ Ελευ-
θερούπολης 69-85

ΑΣ Καρδίτσα-ΓΣ 
Αμαρουσίου 75-72

Ψ υ χ ι κ ό - Χ α ρ ί λ α -

ος Τρικούπης 83-66

Α.Ο Αγρινίου-Δάφ-
νη Δαφνίου 80-52

Πανερυθρα ϊ κός -Φ ί -
λιππος Βέροιας 91-65

Κόροιβος Αμαλιάδας-
Α.Ο Τρίτων (21/11)

Α.Ο Αμύντα-Οίακας 
Ναυπλίου (24/11)

Ρεπό: Α.Ο Παγκράτι

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ψυχικό (6-1) 13
2. ΑΣ Καρδίτσα* (6-0) 12
3. Καβάλα BC (5-2) 12
4. ΓΣ Ελευθερού-

πολης* (5-1) 11
5. Φίλιππος Βέ-

ροιας (3-4) 10
6. Κόροιβος Αμαλι-

άδας* (4-2) 10
7. Α.Ο Αμύντα** (3-2) 8
8. Α.Ο Τρίτων** (3-2) 8
9. ΓΣ Αμαρου-

σίου* (2-4) 8
10. Π α ν ε ρ υ θ ρ α ϊ -

κός** (3-2) 8
11. Α.Ο Αγρινίου* (2-4) 8
12. Δάφνη Δαφ-

νίου (0-7) 7
13. Χαρίλαος Τρι-

κούπης** (1-4) 6
14. Α.Ο Παγκρά-

τι** (1-4) 6
15. Οίακας Ναύ-

πλιου* (0-5) 5

Θρίαμβος του ΓΣΕ στο Καβαλιώτικο ντέρμπι

Εντυπωσιασμένοι δή-
λωσαν οι αθλητές που 
μετείχαν αλλά και η διοί-

κηση της ελληνικής ομο-
σπονδίας motocross για 
την άρτια όπως είπαν δι-

οργάνωση των αγώνων 
που έγιναν σήμερα στη 
νέα πίστα των Κρηνίδων 
από τον Α. Μ. Ο. Κρηνί-
δων, στα πλαίσια του ελ-
ληνικού πρωταθλήματος 
Motocross  2021.
«Μια υπεράνθρωπη 
προσπάθεια σ’ έναν κα-
ταπληκτικό χώρο» είπε 
μεταξύ άλλων η πρόε-
δρος της ΑΜΟΤΕ, Μα-
ρία Τσεσμελή,  για τον 
σημερινό αγώνα ο οποί-
ος είναι ο πρώτος που 
διοργανώνεται από τον 
Α.Μ.Ο.Kρηνίδων και μια 
πολύ καλή αρχή για νέες 
διοργανώσεις που σί-
γουρα θα ακολουθήσουν 
στο μέλλον.

Μετά τον αγώνα ακο-
λούθησαν οι απονομές 
του αγώνα αλλά και οι 
απονομές όλων των κα-

τηγοριών για το φετινό 
πρωτάθλημα στο cafe 
bar Προσκήνιο στις Κρη-
νίδες.

Ευχαριστούμε τον Κώ-
στα Αφεσιάδη για τις 
φωτογραφίες που μας 
παραχώρησε.

Πανελλήνιο πρωτάθλημα motocross: Μπήκαν γερές βάσεις 
από τον Α.Μ.Ο.Κρηνίδων για τα επόμενα χρόνια



Την – αναμενόμενη – βα-
ριά ήττα με 7-0 γνώρισε 
ο Α.Ο Καβάλα στο ΔΑΚ 
Κατερίνης από τον Πιερι-
κό για την 3η αγωνιστική 
του πρωταθλήματος της 
Super League 2.

To σκορ άνοιξε νωρίς για 
τον Πιερικό ο Eboussi 
ενώ ο Καρανάτσιος «δι-
πλασίασε» άμεσα τα 

τέρματα της ομάδας της 
Κατερίνης. Στο ημίωρο 
του αγώνα ο Παντελιά-
δης έκανε το 3-0 για τον 
Πιερικό ενώ λίγα λεπτά 
αργότερα οι Χατζάρας 
και Ζαφειράκης «ανέβα-
σαν» τον δείκτη του σκορ 
στο 5-0 το οποίο ήταν 
και το σκορ ημιχρόνου. 
Στα πρώτα λεπτά της 
επανάληψης ο Μαυρίδης 

έκανε το 6-0 ενώ στο 87’ 
ο Καγκελίδης έγραψε το 
7-0 με εύστοχη εκτέλεση 
πέναλτυ.

Τα γκολ: Eboussi 5’, Κα-
ρανάτσιος 7’, Παντελιά-
δης 30’, Χατζάρας 35’, 
Ζαφειράκης 38’, Μαυρί-
δης 46’, Καγκελίδης 87’.

ΟΙ ΣΥΝΘΕΣΕΙΣ

Πιερικός (Θεοδοσιά-
δης): Τζήμας, Μηλιώτης 
(46’ Ζούρκος), Παντε-
λιάδης (46’ Πέλκας), 
Γιαλαμίδης, Eboussi, 
Κριμιτζάς, Ίτζιος (46’ 
Μουρατίδης), Bouoli (46’ 
Παπουτσίδης), Καρανά-
τσιος (46’ Καγκελίδης), 
Χατζάρας.

Α.Ο Καβάλα (Καραμπι-
μπέρης): Παπαποστό-
λου, Γιαννακός, Θαλασ-

σινός, Βορδοναράκης, 
Κλεπουσνιώτης, Ταχτα-
τζίδης, Παπαδόπουλος, 
Καμαρίδης, Λαμπαδίτης, 
Χατζηγεωργίου, Δραγα-
νίδης (71’ Μπουτζατζάς).

Να σημειωθεί πως το πα-
ρών στο ΔΑΚ Κατερίνης 
έδωσαν και περίπου 20-
30 φίλοι των «αργοναυ-
τών» οι οποίοι χειροκρό-
τησαν την προσπάθεια 
των έφηβων αθλητών 
ενώ μετά το τέλος του 
αγώνα παίκτες και κό-
σμος έγιναν μια αγκαλιά.

SUPER LEAGUE 2 – 
ΒΟΡΕΙΟΣ ΟΜΙΛΟΣ – 
3Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Πιερικός-Α.Ο Καβάλα 
7-0

Βέροια-Ολυμπιακός Βό-
λου 3-0

Αναγέννηση Καρδίτσας-
Αλμωπός Αριδαίας 4-0

Ολυμπιακός Β’-ΑΕ Λάρι-
σα 1-0

Α.Ο Ξάνθης-Θεσπρωτός 
1-0

Πανσερραϊκός-Α.Ο Τρι-
κάλων 1-1

Ηρακλής-ΠΑΟΚ Β’ 0-0

Απόλλων Πόντου-Νίκη 
Βόλου 0-0

Ρεπό: Απόλλων Λάρισας

SUPER LEAGUE 2 – 
ΒΟΡΕΙΟΣ ΟΜΙΛΟΣ – 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Βέροια 7 (6-2)
2. Αναγέννηση Καρδί-

τσας* 6 (5-0)

3. Ολυμπιακός Β’* 6 (4-
1)

4. Πιερικός 4 (8-2)
5. Απόλλων Πόντου 4 

(3-2)
6. Α.Ο Ξάνθης* 4 (2-1)
7. ΑΕ Λάρισα* 3 (2-1)
8. Πανσερραϊκός 3 (4-

4)
9. Νίκη Βόλου 3 (2-2)
10. Ηρακλής 3 (1-1)
11. Θεσπρωτός 3 (1-2)
12. Αλμωπός Αριδαίας 3 

(2-5)
13. Α.Ο Τρικάλων* 2 (4-

4)
14. ΠΑΟΚ Β’ 2 (2-4)
15. Ολυμπιακός Βόλου 2 

(3-6)
16. Απόλλων Λάρισας* 1 

(3-5)
17. Α.Ο Καβάλα* 0 (0-

10)

(*) Έχουν παιχνίδι λι-
γότερο
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Aναμενόμενη βαριά ήττα για τον ΑΟΚ στην Κατερίνη

Γ’ Εθνική
 Ήττες για Νέστο και Μ.Α Ορφανίου

Την ήττα γνώρισαν αμ-
φότερες οι δυο Καβα-
λιώτικες ομάδες του 
Νομού μας στο πρωτά-

θλημα της Γ’ Εθνικής 
για την 5η αγωνιστική 
του πρωταθλήματος.
Ο Νέστος ηττήθηκε 

με 3-0 στο Παραλίμνι 
Σερρών από τον τοπι-
κό Απόλλωνα. Το σκορ 
άνοιξε στα μισά του α’ 

μέρους ο Γεωργιάδης 
ενώ λίγα λεπτά αργότε-
ρα ο Καρυοφύλλης δι-
πλασίασε τα τέρματα της 
ομάδας του. Το 3-0 ση-
μείωσε ο Σερβές στο 78’ 
ενώ αξίζει να σημειωθεί 
πως ο Νέστος αγωνιζό-
ταν με 10 παίκτες από 
το πρώτο ημίχρονο λόγω 
αποβολής του Μπλιού.

Τα γκολ: Γεωργιά-
δης 23’, Καρυοφύλ-
λης 26’, Σερβές 78’

Ο Μ.Α Ορφανίου γνώ-
ρισε την ήττα με 3-0 στην 
Θεσσαλονίκη από τον 
Θερμαϊκό. Οι γηπεδού-
χοι πέτυχαν και τα τρία 
τέρματα στην επανάλη-
ψη της αναμέτρησης με 
τον Σιούτα να ανοίγει το 
σκορ λίγο πριν συμπλη-
ρωθεί η μια ώρα αγώνα, 
ο Πασιάρδης διπλασίασε 
τα τέρματα της ομάδας 
του στο 74’ ενώ το τε-
λικό 3-0 έκανε ο Αγγε-

λίδης λίγα λεπτά πριν 
το τελευταίο σφύριγμα.

Τα γκολ: Σιού-
τας 58’, Πασιάρδης 
74’, Αγγελίδης 86’

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 5Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Απόλλων Παραλιμνίου-
Νέστος Χρυσούπολης 3-0

Θ ε ρ μ α ϊ κ ό ς - Μ . Α 
Ορφανίου 3-0

Άρης Αβάτου-Ένωση 
Αλεξανδρούπολης 1-2

Π α ν δ ρ α μ α ϊ κ ό ς - Δ ό -
ξα Δράμας 0-0

Εθνικός Σοχού-Ανα-
γέννηση Πλαγιάς 2-0

Αγροτικός Αστέρας-Ορ-
φέας Puma Ξάνθης 4-1

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Άρης Αβά-
του 12 (10-4)

2. Π α ν δ ρ α μ α ϊ -
κός 11 (9-1)

3. Αγροτικός Αστέ-
ρας 11 (8-3)

4. Ένωση Αλεξαν-
δρούπολης 10 (8-7)

5. Εθνικός Σοχού 8 (6-3)
6. Δόξα Δράμας 6 (6-4)
7. Θερμαϊκός 6 (8-8)
8. Απόλλων Παρα-

λιμνίου 6 (7-8)
9. Αναγέννηση Πλα-

γιάς 6 (5-7)
10. Νέστος Χρυσού-

πολης 4 (3-9)
11. Μ.Α Ορφανίου 3 (2-7)
12. Ορφέας Puma 

Ξάνθης 1 (2-10)


